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Letadla F-35 byla Pentagonem koncipována jako jaderný nosič,

který bude zejména z území Finska, Polska a dalších zemí střední

Evropy schopen zasáhnout jadernými bombami velmi hluboko do

území Ruska. Tato schopnost provedení jaderného úderu proti

Rusku má být dosažena těmito třemi postupnými kroky, přičemž

kroky 1 a 2 lze v pořadí obrátit.

1. Země, která bude vybrána, aby jaderný útok provedla, musí být

členem NATO!

2. Země, která bude vybrána, aby jaderný útok provedla, musí

nakoupit letadla F-35!

3. Země, která bude vybrána, aby jaderný útok provedla, musí

podepsat smlouvu o sdílení jaderných zbraní v rámci NATO s

USA!

Podle předních amerických vojenských analytiků se předpokládá, že

zejména Polsko a Finsko brzy splní všechny tři podmínky nutné k

provedení ofenzivního jaderného útoku proti Rusku! Tito analytici

očekávají, že na konci tohoto desetiletí, by NATO mohlo, po splnění

všech tří podmínek, být už připraveno k ofenzivním jaderným akcím

proti Rusku pomocí F-35! Má tak dojít ke změně dosavadní

rovnováhy sil mezi Ruskem a NATO. Důležitou podmínkou ovšem

ještě musí být odstranění všech současných chyb letadel F-35, které

zatím neumožňují, aby úspěšně pronikly ruskou protivzdušnou

obranou. Analytici očekávají, že k odstranění chyb dojde do konce

tohoto desetiletí!

Na jaderném útoku proti Rusku se má podílet i německá Luftwaffe.

Podle analytiků The Diplomat Německo v roce 2022 souhlasilo, že

nakoupí letadla F-35 místo plánovaných evropských letadel, a to s

odůvodněním, že žádná evropská letadla nejsou schopna provádět

https://www.michalapetr.com/
https://militarywatchmagazine.com/article/finland-nato-accession-russian-security
https://militarywatchmagazine.com/article/finland-nato-accession-russian-security
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jaderné údery! Letadlo F-35 má plánovanou ničivou schopnost při

jediném letu 25 násobek hirošimské bomby! Německo už má s USA

uzavřenou smlouvu na tzv. sdílení jaderných zbraní! 

Polsko 2. dubna ústy šéfa polského Národního bezpečnostního úřadu

Jacka Severy oznámilo, že chce na svém území rozmístit jaderné

zbraně USA. Už před tím v říjnu 2022 proniklo na veřejnost, že

Polsko jedná o přistoupení k dohodě několika zemí NATO o tzv.

sdílení jaderných zbraní s USA. Polsko už má podepsaný kontrakt na

nákup letadel F-35. 

Obdobná koncepce sdílení jaderných zbraní s USA a zakoupení

nosičů F-35 má podle analytiků The Diplomat proběhnout i v Asii.

Zřejmě Jižní Korea, Austrálie, Japonsko a Nový Zéland. 

Podle amerických analytiků se tak naplňuje scénář rozmístění

jaderných zbraní a jejich nosičů v blízkosti Ruska, který navrhnul v v

říjnu 2015 český generál Petr Pavel na jednání NATO. Celý scénář

jsme podrobně vysvětlili v tomto diskusním pořadu. Došlo ovšem k

významné změně. USA v roce 2015 tento jaderný scénář Petra Pavla

odmítly. Nyní se ovšem ukazuje, že se pustily do jeho realizace. 

Cílem příprav NATO na jaderné údery proti Rusku pomocí letadel F-

35 je podle analytiků, díky vstupu Finska a dalších zemí, (Ukrajina),

přečíslit ruské obranné kapacity, zejména protivzdušné obrany a

radarů včasné výstrahy. Počítá se, že s obrovským nárůstem délky

společné hranice už Rusko nebude mít dostatek ekonomických a

lidských zdrojů, aby celé své území zabezpečilo. Tím má koncem

desetiletí NATO získat potřebnou převahu.

Podle ruských médií nyní Polsko a Ukrajina chystají vznik jednoho

státu, aby se Ukrajina dostala do NATO zadními dvířky.

Tato strategie USA je velmi nebezpečná, protože jaderné údery z

území Česka – z letišť Mošnov a Náměšť, Česko nakupuje nosiče F-

35, by mohly dosáhnout linie Moskva – Volgograd – Sevastopol,

údery z Polska linie Jaroslav, Nižní Novgorod, Samara, Rostov na

https://mobile.twitter.com/Lazikkkk/status/1642557891474325504
https://ct24.ceskatelevize.cz/specialy/rusko-ukrajinsky-konflikt/3534322-polsko-jedna-s-usa-o-ucasti-na-programu-sdileni-jadernych
https://ct24.ceskatelevize.cz/svet/3041311-jeden-z-nejvetsich-armadnich-nakupu-v-dejinach-polska-od-americanu-poridi-desitky
https://thediplomat.com/2023/04/what-nuclear-weapons-sharing-trends-mean-for-east-asia/
https://www.michalapetr.com/map-1569-putin-o-vikendu-razne-pritvrdil-babis-se-trefil-do-cerneho-odtajnujeme-zakulisi-nato/
https://www.youtube.com/watch?v=143G04xcP10
https://militarywatchmagazine.com/article/finland-nato-accession-russian-security
https://ria.ru/20230405/ukraina-1863326917.html
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Donu, a údery z Finska by pokryly celou oblast rozmístění a základen

ruských jaderných ponorek, a mohly by proniknout až k předhůří

Uralu! Taktické jaderné nosiče F-35 by se tak staly strategickými

zbraněmi, protože by díky nim mohla být zničena většina Ruska.

Vzhledem ke stovkám nosičů F-35, které mají být v EU rozmístěny,

bude Rusko v trvalém nebezpečí náhlého a překvapivého jaderného

úderu, stejně se tak stalo náletem Luftwaffe v první hodiny války

1941!

Rusko protože nemůže ekonomicky pokrýt celé své území PVO,

stejně jako to nemohou ani USA, připravuje velmi nebezpečná

protiopatření:

1. Jaderné ponorky Bělgorod ponesou podmořská automatická

torpéda, každé nově s náloží 100 megatun! Taková to jaderná

nálož byla vyrobena a použita zatím pouze při jediném testu CAR

BOMBY na Nové Zemi v době SSSR! Nyní ji Rusko osazuje na

robotická torpéda. Cílem výbuchů bude úplně spláchnout USA i

EU do moře a způsobit gigantický jaderný příliv a déšť!

2. Rusko se chystá “preventivně” zaútočit na internetové kabely

mezi EU a USA. Mohutný jaderný útok na optické kabely, těsně

před očekávaným útokem letadel NATO F-35 na Rusko má za cíl,

společně s útokem proti satelitům, vyřadit datovou komunikaci

NATO, a tím vyřadit schopnost letadel F-35 při úderu sdílet

datovou komunikaci, a zabránit jim, aby útočily koordinovaně.

Tato strategie úderu před úderem je velmi nebezpečná, protože

stačí špatné vyhodnocení pohybu několika českých, finských

nebo polských F-35, a svět je v jaderné válce.

Dodatky:
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V červených kružnicích jsou místa vedení optických kabelů, které

mají být vyřazeny ruskými podvodními jadernými údery, buď v

souvislosti válkou na Ukrajině, nebo zřejmě i v souvislosti se

zabráněním budoucího možného náletu stovek jaderných

bombardérů F-35 z Finska, Polska, Česka a Německa a dalších zemí

NATO!

Podle polského tisku, pouhé 4 ponorky Bělgorod vybavené

automatickými torpédy každé s největší jadernou náloží, která byla

kdy vyrobena – tzv. CAR BOMBA – dokáží zničit celé USA i EU.

První ponorka nyní prochází zkouškami a torpéda už jsou pro ni

připravena. Další mají vstoupit do služby do roku 2026.

https://topwar.ru/214146-unichtozhenie-podvodnyh-internet-kabelej-mezhdu-ssha-i-evropoj-naneset-udar-kak-po-svjazi-starlink-na-ukraine-tak-i-po-spacex-v-celom.html
https://rmx.news/defense/four-russian-submarines-carrying-covert-doomsday-weapon-to-enter-service/
https://www.stoplusjednicka.cz/car-bomba-nejvetsi-jaderny-vybuch-v-dejinach
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Pokud někdo tuto šílenou válku přežije, bude moci napsat: Největší

katastrofa v lidských dějinách začala úplně nenápadně v sobotu 10.

října 2015, když český generál Petr Pavel navrhnul velení NATO, aby

se v Evropě opět začaly rozmisťovat taktické jaderné zbraně proti

Rusku – viz. dokument NATO: 254 DSC 15 F!  Prezident USA Trump

sice v letech 2017 až 2021 jaderné plány NATO pozdržel, ale ……

Je čtvrtek 6.duben 06.01. Děkuji za pomoc, dary i nápady. Naše

analýzy vznikají jen díky Vaší podpoře. Snad tomu tak bude i nadále

přes tuto finanční krizi a drahotu, která mě tíží stejně jako Vás.  Mail,

na mne kpv0249@gmail.com.  Poslední mluvený pořad jsme zatím

natočili 27. března a najdete jej na tomto odkaze. Další bude v pátek

7. dubna na tomto kanále, a zhodnotíme v něm právě změnu vztahů

EU k Číně a Rusku, a tuhle jadernou šlamastiku!  Odkaz na US State

Government zprávu o Česku, ze které jsem v posledním pořadu

uváděl některé údaje. Mějte se krásně.

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás

informovat! Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme

správně rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o

všech! Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho

podporujeme, jde pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe.

Děkujeme, že naše pořady sledujete a naše články čtěte. Naši

činnost můžete podpořit darem na účet 2601593605/2010, IBAN

CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby

prosím označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou

volné a v kontextu

Včera 4, dubna večera našeho času přinesl tchajwanský tisk pro

Čechy bombastickou zprávu! Noviny pro-čínského Kuomintangu,

jehož nejvyšší vedení je právě na přátelské návštěvě u nejvyššího

vedení KS-Číny, oznámily, že od pondělí 3. března spolu, téte á téte, v

Paříži jednali Ursula von der Leyen a Emmanuel Macron, aby

dohodli poslední detaily tajného obrovského obchodu s Pekingem!

Macron má prý podle důvěrných úředních zdrojů dostat od Číňanů

dárek za svoji výpravu do Pekingu! Asi proto, aby Emmanuel dárek

https://www.youtube.com/watch?v=fZaxXpwNCX8
https://t.me/michalapetr
https://www.state.gov/reports/2021-investment-climate-statements/czech-republic/
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opravdu dostal, se nečekaně k výpravě připojila i Ursula. Číňané prý

naznačili, že když EU přestane dělat potíže, jak požadují USA a jejich

různí nohsledi, nakoupí od Macrona “desítky” letadel Airbus! A pro

ty vyrábí celé komponenty a další součástky až 150 českých firem,

tedy tisíce českých dělníků a techniků.  Hodnota obchodu s letadly je

mezi 50 až 150 miliardami USD, (1 až 3 biliony CZK), a představuje

jen třešničku na čínském dortíku, který bude v Pekingu servírován. V

době hospodářské krize je takový obchod obzvláště vítán. Ne ovšem

všemi českými politiky. Proto se na celou záležitost dnes podíváme

podrobněji!

Vyjednávání o nákupech velkých flotil letadel probíhají tajně celé

měsíce a na nejvyšší úrovni. Tak probíhala i nedávná prosincová

jednání mezi Boeingem, Airbusem a Indií v luxusním sídle St. James

Court u Buckinghamského paláce. Výsledkem bylo rozdělení dodávky

letadel 250 na 220 mezi USA a EU! Výroba dopravních letadel je

dnešní obdobou historicky slavného byznysu se švýcarskými

hodinkami. Největší cenu výrobku nepředstavují energie a suroviny,

ale plody chytré a umné lidské práce. Na výrobě Airbusů se v EU

podílí více než 100 tisíc zaměstnanců, a jen v Česku 150 firem! V

době těžké hospodářské krize je takový obchod neuvěřitelným

blahem pro všechny státy, tím spíš, že Čína už rok vyrábí vlastní

dopravní letadla minimálně stejné kvality jako Airbus a Boeing!

USA tentokrát nejsou do obchodu přizvány, a určitě je to štve.

Rozvědka USA je známá, že poslouchá evropské politiky. (Viz. 2013,

a s pomocí Dánů 2021, což opět zajímavě potvrzuje teorii Seymoura

Hershe o Nord Stream). Podle zkušených tchajwanských analytiků

jsou pro Peking podmínkou nákupu letadel dobré diplomatické

vztahy s Čínou! A tyto obchody jsou často slavnostně podepisovány

při návštěvách vysokých evropských politiků v Pekingu!

V úterý 4. dubna začaly nějakou zvláštní náhodou kyjevské tamtamy

troubit do světa, že Západ, jmenovitě komisař EU Joseph Borrell

vyhlásil Číně ultimátum, podle kterého postoj Západu k Číně bude

https://www.michalapetr.com/map-1616-usa-vcera-prodaly-kyjev-za-30-stribrnych-rupii-lavrov-v-dilli-uspel-bude-nasledovat-saigonizace-ukrajiny/
https://cs.wikipedia.org/wiki/Airbus#:~:text=Hlavn%C3%ADmi%20partnery%20Airbusu%20v%20%C4%8Cesku,Aero%20Vodochody%20s%20kompozitov%C3%BDmi%20d%C3%ADly.
https://www.globaltimes.cn/page/202212/1281538.shtml
https://www.theguardian.com/world/2013/oct/24/nsa-surveillance-world-leaders-calls
https://www.aljazeera.com/news/2021/5/31/us-spied-on-merkel-top-eu-officials-through-danish-cables
https://seymourhersh.substack.com/p/how-america-took-out-the-nord-stream
https://www.chinatimes.com/newspapers/20230405000477-260303?ctrack=pc_main_recmd_p09&chdtv
https://www.unian.net/war/voyna-v-ukraine-zapad-vydvinul-ultimatum-kitayu-12205446.html
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záviset na postoji Číny k ruským válečným zločinům. Podle Borrella,

Čína musí přehodnotit svou podporu Ruska nebo uvidí, hlásil Kyjev!

Obdobně bylo v Česku aktivní duo poslanců TOP-09 Pekarová a

Ženíšek! Ten ve stejný den, kdy Kyjev vytroubil Borrellovo

ultimátum, tvrdil, že Česko musí opustit skupinu zemí 14+1, která je

zaměřena na podporu Čínských investic v Evropě, protože Česku

žádné výhody tato organizace nepřináší! Ženíšek má pravdu v tom, že

po útocích proti Číně a komedii trojice Tvrdík, Birke, Hamáček,

(všichni ČSSD), s tzv. miliardářem a poradcem Miloše, Jie Ťien-

mingem, sice přímé čínské investice usnuly, ale zapomíná, že celou tu

dobu nepřímá česká práce pro Číňany, přes koncové dodavatele

zejména ve Francii a Německu přináší Čechům spoustu dobře

placené práce, viz 150 firem pro Airbus! Výsledek cesty Pekarové na

Tchaj-wan – slib, že z 200 milionů EUR určených Tchaj-wanem pro

střední Evropu bude část směrována do Česka, je kapkou v čínském

byznysu s Českem, který se uskutečňuje přes hlavní evropské firmy.

Obdobně zajímavé, ač už značně méně bojovné,  je i toto včerejší

vyjádření Pekarové.

Tzv. diplomatická válka Litvy proti Číně za uznání Tchaj-wanu

(2021-2022) skončila tím, že Čína úplně odstřihla veškerý obchod s

Litvou, a žádný litevský výrobek ani součástka nesměla být obsažena

ve zboží dodávaném do Číny. Německo a další země začaly dokonce

Litvě vyhrožovat, že v ní zavřou své továrny. Tato litevská vládní

politika vyvolala v samotné Litvě takové pobouření, že v lednu 2022

podle Litevské veřejnoprávní televize – Bylo 60% Litevců proti

konfrontaci s Čínou!

Jak je nebezpečná konfrontační politika české vlády, zejména TOP-

09 proti Číně si už uvědomili i v médiu Seznam – viz. zde. Přijít o

obchod s Čínou si nemůžeme dovolit, tím spíš, že brzy díky fialovým

existencím přijdeme o český autoprůmysl! Nejhorší na tom všem je,

že jsme opět sami, kdo se po Litvě pouští do souboje s Čínou. Ani

Washington se neodvažuje jít tak daleko, o zemích západní Evropy

nemůže být ani řeč, ty všechny bojují o čínské investice i o podíl na

https://www.psp.cz/sqw/detail.sqw?id=6154
https://www.forum24.cz/zemanova-politika-ve-vztahu-k-cine-byla-fiasko-cela-tato-sarada-cesku-nic-neprinesla-rika-zenisek/
https://cs.wikipedia.org/wiki/Jie_%C5%A4ien-ming
https://www.top09.cz/co-delame/medialni-vystupy/pred-cestou-na-tchaj-wan-jsem-celila-nekolika-cinskym-kyberutokum-rika-adamova-30614.html
https://www.politico.eu/article/china-trade-attack-on-lithuania-exposes-eu-powerlessness/
https://www.reuters.com/world/europe/german-big-business-piles-pressure-lithuania-china-row-2022-01-21/
https://www.lrt.lt/en/news-in-english/19/1586875/most-lithuanians-critical-of-vilnius-china-policy-survey
https://medium.seznam.cz/clanek/naturally-prezident-i-vlada-stale-provokuji-cinu-muze-to-mit-pro-nas-fatalni-nasledky-5621
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čínském exportu! (Třeba hodnocení italsko-čínských jednání na

nejvyšší diplomatické úrovni v únoru 2023.) Podle zprávy

portugalské národní banky Banco de Portugal z roku 2022 je Čína

5.největším investorem v zemi s investicí 250 miliard CZK! To

představuje okolo 1/3 hodnoty celého ČEZU, se všemi jadernými

elektrárnami! A Pekarová přiveze z výletu na Tchaj-wan slib, že část z

5 miliard CZK určených pro investice do zemí střední a východní

Evropy bude určená pro Česko! A ještě se tím TOP-09 chlubí! Až

přivezou 250 miliard CZK investic z USA, prosím můžeme začít

uvažovat, že začneme štěkat, jak si Washington přeje, když platí. Ale

štěkat zadarmo, jak si USA přejí, a ještě za to platit, když si Amerika

na obchodu s Čínou mastí kapsy biliony jako nikdo na světě, je

projevem naprosté fialové demence. Ne na Tchaj-wan měla Pekarová

letět, ale do Washingtonu, aby tam Bidenovi vyčetla, jak na čínském

obchodu nechutně a nemravně bohatnou! To by pak byla panečku

hrdinka! Skončila by asi stejně slavně jako Johanka z Arku!

Číňané se na Macrona těší a slibují si, že otupí současnou

protičínskou ofenzívu Washingtonu. Za dva dny uvidíme!

Je středa 5.duben 04.30. Děkuji za pomoc, dary i nápady. Naše

analýzy vznikají jen díky Vaší podpoře. Snad tomu tak bude i nadále

přes tuto finanční krizi a drahotu, která mě tíží stejně jako Vás.  Mail,

na mne kpv0249@gmail.com.  Poslední mluvený pořad jsme zatím

natočili 27. března a najdete jej na tomto odkaze. Další bude v pátek

7. dubna na tomto kanále, a zhodnotíme v něm právě změnu vztahů

EU k Číně a Rusku.  Odkaz na US State Government zprávu o Česku,

ze které jsem v posledním pořadu uváděl některé údaje. Mějte se

krásně.

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás

informovat! Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme

správně rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o

všech! Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho

podporujeme, jde pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe.

Děkujeme, že naše pořady sledujete a naše články čtěte. Naši

http://se.china-embassy.gov.cn/eng/zgxw_0/202302/t20230219_11027122.htm
https://www.bportugal.pt/
https://www.theportugalnews.com/news/2022-03-30/china-up-to-5th-biggest-investor-in-portugal/66112
https://www.newstream.cz/nazory/lukas-kovanda-hodnota-cez-se-propadla-o-70-miliard-jen-kvuli-spatne-komunikaci-politiku
https://cs.wikipedia.org/wiki/Jana_z_Arku
https://www.globaltimes.cn/page/202304/1288527.shtml
https://www.youtube.com/watch?v=fZaxXpwNCX8
https://t.me/michalapetr
https://www.state.gov/reports/2021-investment-climate-statements/czech-republic/
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činnost můžete podpořit darem na účet 2601593605/2010, IBAN

CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby

prosím označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou

volné a v kontextu

Včera odpoledne jsem si v centru Prahy chvilku povídal s jednou

chytrou paní, která k nám přijela ze zahraničí, a oba jsme se shodli,

že vlastenci jsou rozhádaní, a dokud tak bude, Fiala je v bezpečí, a

jeho vládě nic nehrozí. Jenže sotva od našeho rozhovoru uplynulo

pár hodin, tak už včera pozdě večer začal Fialův pád vypadat

mnohem nadějněji. Ne že by se vlastenci za těch pár hodin najednou

sjednotili, a myslím si, že k tomu ani nedojde, ale jak jsem zjistil, v

červnu dorazí do Česka mimořádně husté zdražení. Zdražení bude

důsledkem nejnovější Hry Putinovy kočky s americkou myší, a

hlavní světoví analytici nepochybují, že růst cen a inflace se vrátí do

intenzí loňského léta. Vznikne tak úplně nová situace, která bude pro

Fialu nebezpečná, a my dnes vše rozebereme, aby se nikdo na žádné

straně české politické barikády nemohl vymlouvat, že se na svoji

šanci vyvolanou Putinem nedokázal včas připravit:

1. Červen je dobrý měsíc na demonstrace. Je už teplo, ještě nejsou

prázdniny, a méně často prší. To jsou všechno příznivé

podmínky, které občany mobilizují, aby přišli před dovolenou

vyjádřit nějaký svůj nesouhlas, když je něco velkého trápí. Viz.

Akce Milion chvilek červen 2019.

2. V červenci a v srpnu Češi nastartují svá vozidla a vyrážejí na

dovolenou a výlety. Benzín tou dobou pravidelně zdraží, protože

čerpadláři vědí, že si mohou namastit kapsu. Jejich zdražení

benzínu, ale musí být akceptovatelné, aby se čeští motoristé

nenaštvali, že na dovolenou nemohou kvůli přemrštěným cenám

benzínu odjet. 

https://cs.wikipedia.org/wiki/Je_to_na_n%C3%A1s!
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3. Letos v červnu  ovšem dorazí do Česka důsledek Putinova

ropného šoku z počátku tohoto týdne. Ceny benzínu by se tak

měly vrátit k loňským maximálním hodnotám, a vzhledem k

růstu ostatních cen a všeobecné drahoty se počítá s novým

růstem inflace. Lidé v Česku tak v červnu budou dvojnásob

naštvaní, než byli loni v září, kdy přišli ve velkém počtu na

Václavák. Jednak budou vyčerpaní letošní drahotou, jednak

budou mít strach z důsledků zdražování ropy, vyvolaného

Putinovou strategií hry Kočky s americkou myší, a jednak

budou naštvaní, že si nemohou dovolit odjet autem na

dovolenou. Tato trojkombinace událostí vytvoří mimořádně

příznivé podmínky pro vlastence, aby získali většinu na svou

stranu, a vynutili si minimálně větší Fialovi ústupky, než loni na

podzim, když už ne rovnou nějaké změny ve vládě, či volby!

Naopak Fiala má možnost a čas konečně něco pozitivního

vymyslet. Kdo červnový souboj o českou duši vyhraje se uvidí.

Minule na podzim bodoval Vrábel, protože byl “neznámý člověk

z lidu”, který se svou demonstrací rezonoval obavy mnoha Čechů

z Fialova loňského nicnedělání. Akce to byla spontánní a

překvapila svým rozsahem jak samotné svolavatele, tak fialovou

kumpanii,  i její křiklouny. Zaskočení svolavatelé nedokázali

využít situace a na rozdíl od mistra využití podobného okamžiku

Václava Havla, se místo širokého spojení, decentralizace

kompetencí, nasazení na pódia a do debat vůdčích

charismatických postav a proklamace jasných budoucích cílů,

utopili ve vzájemných sporech jako malá koťata, a než je vyřešili,

i extrémně těžkopádný byrokrat Fiala přijal opatření, která

obavy Čechů zmírnila, byť za cenu obětování budoucích

veřejných rozpočtů a služeb pro občany. Výsledkem loňského

podzimu, tak byla jen porážka všech Čechů, kterou budou ještě

dlouho splácet ze svých daní. Nyní Hra Putinovy kočky s

americkou myší zopakuje nastavení podmínek, které byly

rozhodující pro demonstrace loňského září.  Alea iacta est! 

Hra Putinovy kočky s americkou myší a její ekonomické důsledky:

https://cs.wikipedia.org/wiki/%C4%8Cesk%C3%A1_republika_na_1._m%C3%ADst%C4%9B!
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1. USA jsou letos ve velmi prekérní situaci. Jejich strategické

zásoby ropy jsou na nejnižší úrovni od roku 1984. A politika

Bidenovy administrativy současně zdražila americké energie do

neúnosných výšek, a současně zmasakrovala americkou těžbu a

dobývání energií, včetně ropy. USA jsou tak letos nečekaně

výrazněji závislé na dodávkách energií od Putinových spojenců,

než v předchozích letech. Situace byla do budoucna už tak

nebezpečná, že Biden, navzdory svým předvolebním slibům,

začal minulý týden masivně prodávat nové těžební koncese na

dobývání ropy a plynu ve federálních vodách na Aljašce i v

Mexickém zálivu. US Green Deal se tak sice definitivně rozpustil

v nových ropných výparech, a byl přebit potřebou získat

prodejem koncesí aspoň nějaký ten dolar do věčně prázdné

americké státní kasy. Ale než začnou ropa a plyn z nových vrtů

proudit Američanům do nádrží, ještě nějaký ten rok potrvá.

2. Díky vyčerpání strategických zásob ropy, USA už nemohou, tak

jako na loni, výprodejem zásob snižovat cenu ropy na světovém

trhu! Podívejte se na graf v předchozím odkaze a pochopíte, jak

hluboko už USA loni v souboji s Putinem klesly. Zvyšování ceny

ropy vyvolává další inflaci, ta vyvolává růst úroků, a ten vyvolává

krachy, propouštění, hospodářskou krizi a všeobecné zdražování

všeho, včetně potravin. 

https://twitter.com/RepLuttrell/status/1612861477769154582
https://twitter.com/RepLuttrell
https://www.npr.org/2023/03/29/1166802809/gulf-of-mexico-oil-gas-leases-drilling
https://ycharts.com/indicators/us_ending_stocks_of_crude_oil_in_the_strategic_petroleum_reserve
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3. O víkendu OPEC, BRIC a další Putinovi noví spojenci, včetně

Putina samotného koordinovaně snížili těžbu ropy, aby její cenu

pozvedli na 100 USD za barel – tedy na spodní hranu loňské

nejvyšší úrovně, kterou se výprodeji zásob USA podařilo v druhé

polovině roku srazit pod 80 USD. Cílem operace je jednak

naplnit státní kasy členů nové koalice, jednak dát najevo

Washingtonu, že už není tím, kdo ceny určuje, a jednak potrestat

EU za její vzpurnost. Brusel tak bude inflací donucen zvýšit

úroky, a tím prohloubit ekonomickou stagnaci, a vyvolat hněv

zadlužených jižních států EU, kterým se razantně prodraží jejich

splátky dluhů! V EU začnou značné turbulence mezi

Portugalskem, Španělskem, Řeckem, Itálií, Kyprem, a Francií, a

na druhé straně Německem, Rakouskem, Holandskem,

Švédskem a Dánskem. Jižní země se začnou dožadovat ukončení

režimů sankcí proti Rusku, a Německo se k nim přidá v otázkách

větší spolupráce s Čínou. 

4. Podle Goldman Sach se cena na konci letošního roku bude

pohybovat na úrovni 95 USD za barel. Podle Jorge Leóna,

viceprezidenta Rystad Energy, bude trvat asi dva měsíce, do

června, než se rozhodnutí OPEC o snížení těžby promítne do

reálné ekonomiky, neboť současné ceny ropy se tou dobou teprve

promítnou v cenách ropných produktů.

5. Japonsko přestalo dodržovat sankční limity na ceny ruské ropy,

a dováží ji letos za 70 USD za barel ze Sachalinu. Japonsku si

tuto výjimku vyjednalo s Washingtonem z důvodů národní

bezpečnosti! Opět tak vidíte, že co mohou ekonomicky

nejvyspělejší spojenci USA, nesmí východoevropské země. A

nebo mají jejich vládcové tak dlouhé vedení, že je to ani

nenapadne!

https://tradingeconomics.com/commodity/brent-crude-oil
https://english.alarabiya.net/business/energy/2023/04/03/White-House-got-heads-up-on-OPEC-cut-plans-disagrees-with-move-US-official-
https://www.politico.eu/article/opec-oil-cut-deliver-blow-european-central-bank-inflation/
https://www.asiafinancial.com/japan-bought-russian-oil-at-over-60-a-barrel-price-cap-fox
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6. Rozdíl mezi cenami ropy Brent a Ural jsou dlouhodobé. Ruská

ropa je méně kvalitní, proto se pravidelně prodává se slevou 2 až

7 dolarů za barel. Sleva je tím vyšší, čím více iránské sankciované

ropy proudí na světový trh. Tzv. Sankční cena ruské ropy na 60

USD za barel měla její cenu udržet o 15 až 20 USD levnější než je

obvyklé pro cenu Brent. Vzhledem k vysokým nákladům na

těžbu USA břidlicové ropy (56 USD), je pro Rusy zisk z ceny 60

USD, adekvátní zisku US z ceny 90-100 USD. Ne  náhodou

Biden tento týden dražil vrty v Mexickém zálivu a na Aljašce,

USA naléhavě do budoucna potřebují těžbu levné ropy! 

7.  Biden před pár dny převzal starou republikánskou politiku Drill

baby, drill zaměřenou na podporu těžby a využívání ropy a

plynu. Se zákazem aut na spalovací motor tak je v USA nejspíš

definitivně amen. Brusel a jeho různí zemští lokajové a poskoci,

tak už jsou jen světu pro smích a Čechům i Slovákům ke vzteku!

Prognóza nejbližšího vývoje na české politické scéně:

Mezi všemi politickými subjekty nejspíš už letos v létě vypuknou

tahanice a rozepře o volební kandidátky na rok 2024. Malé strany a

různí lovci funkcí z obou stran české politické barikády se budou

snažit získat bidlo v Europarlamentu, které je exkluzivně dobře

honorované, a díky specifice nízké volební účasti při euro-volbách a

celostátní kandidátce lépe dosažitelné při absenci profesionální

volební organizace a milionů ve fondech. Vládní koalice se možná

nedokáže domluvit stejně dobře jako v parlamentních volbách, a

navíc se ukazuje, že i někteří nezávislí příznivci Bruselu a fialové

party už mají tendenci si urvat své bidlo za každou cenu. Pokud se

rvou mezi sebou už i Fialoví, mezi vlastenci lze očekávat vypuknutí

mnohem divočejších soubojů. Těžit z této situace může hlavně v

záloze číhající ČSSD, která může vlastence vysávat sociálními tématy

a fialové proevropskými postoji. Fialoví mají ne nadarmo panickou

hrůzu z toho, že se “pravověrný” Šmarda objevil po boku “vlastenců”

na tribuně odborářské demonstrace. Co kdyby se v ČSSD objevil

nějaký charizmatický politik, či politička!? To by mohlo fialovou

https://www.bnm.md/en/content/oil-brands-price-differences-and-influencing-factors-0
https://www.youtube.com/watch?v=seXMIHgMFj8
https://www.seznamzpravy.cz/clanek/domaci-politika-byt-europoslankyni-se-nebranim-trafiku-v-senatu-nechci-rika-nerudova-228578
https://www.forum24.cz/streduluv-preslap-oligarcha-babis-se-paktuje-s-odbory-komunisty-a-spd/
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koalu zbavit dominance. V ČSSD to ovšem vře, a vypadá to na

propuknutí doslova vyhlazovacího souboje o vedení strany. Jak je u

ČSSD obvyklé, opět jde o stranický majetek. Zajímavé bude sledovat

jak bude Okamura reagovat na vzestup Rajchla, zda se oba spojí, a

nebo napadnou. Rajchl má našlápnuto, protože jako jediný navrhnul

nějaké demokratické protivládní akce a má nějaký plán, který aktivní

část odpůrců Fialy chápe a podporuje. Vše skvěle načasované na

dobu, kdy důsledky Hry Putinovy kočky s americkou myší mohou

začít vyvolávat nespokojenost značné části obyvatel Česka s vládní

politikou. Asi ne náhodou Marián Jurečka (KDÚ-ČSL) už stáhnul na

neurčito svoji ohlašovanou penzijní reformu. Řekl bych, že nás čeká

horké léto, a pokud bude i díky jevu El Ňiňo, který se prý saze zjeví,

opravdu horké, může to v Evropě vyvolat zvýšenou spotřebu

elektřiny na klimatizování a tím odsávat plnění zásobníků plynem na

zimu. Byla-li teplá zima darem z nebes, může se stát horké léto jejím

opakem! 

Mějte se krásně, a staňte se politiky. Je lepší se o post politika porvat,

než jej přenechat bez boje nějakému korytáři! Jestli něco v Česku

potřebujeme jako sůl, tak to hodně nových politiků! 

Je úterý 4.duben 03.37. Děkuji za pomoc, dary i nápady. Naše

analýzy vznikají jen díky Vaší podpoře. Snad tomu tak bude i nadále

přes tuto finanční krizi a drahotu, která mě tíží stejně jako Vás.  Mail,

na mne kpv0249@gmail.com.  Poslední mluvený pořad jsme zatím

natočili 27. března a najdete jej na tomto odkaze. Další bude v pátek

7. dubna na tomto kanále.  Odkaz na US State Government zprávu o

Česku, ze které jsem v posledním pořadu uváděl některé údaje. Mějte

se krásně.

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás

informovat! Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme

správně rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o

všech! Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho

podporujeme, jde pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe.

Děkujeme, že naše pořady sledujete a naše články čtěte. Naši

https://www.prahain.cz/politika/v-cssd-to-vre-smarda-ma-na-krku-trestni-oznameni-za-prodej-lannova-palace-12040.html?utm_source=www.seznam.cz&utm_medium=sekce-z-internetu
https://www.seznamzpravy.cz/clanek/domaci-zivot-v-cesku-jurecka-znovu-odsunul-predstaveni-duchodove-reformy-228839
https://www.youtube.com/watch?v=fZaxXpwNCX8
https://t.me/michalapetr
https://www.state.gov/reports/2021-investment-climate-statements/czech-republic/
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činnost můžete podpořit darem na účet 2601593605/2010, IBAN

CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby

prosím označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou

volné a v kontextu

Dvě perličky na rozehřátí:

1. Český ministr zahraničí Jan Lipavský by na rakouském

ministerstvu zahraničí BMEIA vůbec nemohl pracovat, protože v

Rakousku platí, že titul pouhého Bakaláře nestačí ani k

připuštění k písemným zkouškám, které jsou jen první

formalitou pro práci v BMEIA. Lipavský by si tak nejprve musel

opatřit titul Magistra, a nebo za 15 000 EUR ročně úspěšně

absolvovat dodatečný kurz na Vídeňské diplomatické Akademii,

a potom by byl připuštěn k písemným zkouškám. Tím by jeho

učednické martýrium na rakouského diplomatického úředníka

teprve začalo. 

2. Bývalý Babišův ministr očkování Adam Vojtěch, který byl

pirátem Lipavským za 30 dní v roce 2022 vyškolen na diplomata

a poslán do Finska jako velvyslanec, by si v Rakousku také ani

neškrtnul. Nejprve by musel úspěšně složit nejvyšší rakouskou

diplomatickou písemnou zkoušku A-Préalable, která se skládá ze

dvou samostatných stupňů diplomatických znalostí, plynné

angličtiny a francouzštiny a speciálního testu paměti. Po té

teprve by mohl předstoupit před 1. a 2. výběrovou komisi

složenou z vysokých státních úředníků a diplomatů, a teprve pak

by mohl nastoupit do základního kurzu diplomatických

pracovníků Rakouska v trvání jednoho roku. Po dobu tohoto

školení by dostával pouze lehce nadprůměrný rakouský plat  3

289,40 EUR měsíčně. Na konci ročního kurzu, by další komise

teprve rozhodla, jestli může nastoupit na nejnižší diplomatickou

funkci, aby se dále potrénoval. Jak vidíte v Česku se politik stane

diplomatem snadno a rychle. A Adam Vojtěch není první

diplomatem, který byl bleskurychle proškolen a vyslán dělat

republice diplomatickou ostudu!

https://www.derstandard.at/story/2000143308675/wie-man-im-aussenministerium-karriere-machen-kann
https://www.denik.cz/z_domova/zeman-lipavsky-hamacek-ministr-20211210.html
https://www.derstandard.at/story/2000143308675/wie-man-im-aussenministerium-karriere-machen-kann
https://www.novinky.cz/clanek/domaci-exministr-vojtech-se-uz-skoli-na-diplomata-40383671
https://www.idnes.cz/zpravy/domaci/adam-vojtech-finsko-cesko-velvyslanec.A220214_111322_domaci_pitt
https://www.parlament.gv.at/dokument/XXIII/AB/4782/fnameorig_141306.html
https://www.bmeia.gv.at/ministerium/karrieremoeglichkeiten/laufbahn-im-bmeia/hoeherer-auswaertiger-dienst/
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Pirát Bartoš včera 2. dubna tvrdil, že nejde nijak zachránit 300

poboček České pošty před fialovou likvidací, protože piráto-vláda

nemá 1 miliardu korun na jejich záchranu! Rozhodli jsme se tedy, že

se podíváme, kde by mohl Bartoš potřebnou miliardu na záchranu

300 poboček pošty a tisíců pošťáků najít, a hned jsme zjistili, že jeho

kumpán pirát Lipavský provozuje na evropské poměry podezřele

přebujelé ministerstvo zahraničí, které zaměstnává skoro tolik

úředníků a diplomatů, jako podobně velké a bohaté evropské země

Rakousko a Portugalsko dohromady! Když jsme srovnali Lipavského

ministerstvo s Dánskem nestíhali jsme se divit, že Dánové dokáží na

poli diplomacie s polovičním rozpočtem jako Češi, víc než Češi.

Protože si myslíme, že český pošťák je pro Čechy důležitější než

přemnožení Lipavského darmožrouti, vše v dnešní analýze

vysvětlíme podrobněji! 

České ministerstvo zahraničí zaměstnává podle vlastních údajů 1891

osob a jejich průměrné mzdové náklady jsou  80 000 CZK měsíčně.

Ministr Rakušan (STAN), pod kterého pošta patří, letos nutí 25 000

pošťáků, aby pracovali za průměrnou mzdu skoro! jen 30 000!

České ministerstvo zahraničí je ovšem podivná organizace. Stačí se

podívat do následující tabulky a hned bude všem jasno!

1. Česko              Diplomaté   1891    Rozpočet MZ   10   miliard CZK 

  Obyvatel 10,5 milionu   HDP na hlavu 26 821 USD

2. Dánsko           Diplomaté  1350     Rozpočet MZ   4,7  miliard CZK 

  Obyvatel 5,8 milionu    HDP na hlavu 68 000 USD

3. Rakousko       Diplomaté  1125      Rozpočet MZ  13   miliard CZK 

   Obyvatel 8,9 milionu    HDP na hlavu 53 637 USD

4. Portugalsko   Diplomaté  1083     Rozpočet MZ  12  miliard CZK   

  Obyvatel 10,1 milionu   HDP na hlavu 24 657 USD

V tabulce jsou jako Diplomaté označeni Zaměstnanci, bez

“domorodých” zaměstnanců ambasád a konzulátů. Portugalsko je

navíc značně atypické, protože ve svých bývalých koloniích provozuje

velké množství konzulátů a zaměstnává na nich tisíce místních

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Pro-Ukrajince-mate-cukr-na-ceske-obcany-bic-vmetl-Okamura-Bartosovi-A-kdyz-spustil-o-banderovcich-slo-do-tuheho-733798
https://monitor.statnipokladna.cz/kapitola/306/prehled?rad=t&obdobi=2302
https://www.ceskenoviny.cz/zpravy/2326438
https://www.mzv.cz/jnp/cz/zahranicni_vztahy/vyrocni_zpravy_a_dokumenty/poskytnute_informace/pocty_uredniku.mobi#:~:text=Celkem%20na%20Ministerstvu%20zahrani%C4%8Dn%C3%ADch%20v%C4%9Bc%C3%AD,1%20891%20zam%C4%9Bstnanc%C5%AF.
https://monitor.statnipokladna.cz/kapitola/306/prehled?rad=t&obdobi=2302
https://um.dk/om-os/stillinger/ministeriet-som-arbejdsplads
https://da.wikipedia.org/wiki/Udenrigsministeriet
https://www.bmeia.gv.at/ministerium/karrieremoeglichkeiten/#:~:text=Das%20Au%C3%9Fenministerium%20versteht%20sich%20als,Vertretungsbeh%C3%B6rden%20im%20Ausland%20t%C3%A4tig%20sind.
https://service.bmf.gv.at/Budget/Budgets/2022/bfg/Bundesfinanzgesetz_2022.pdf
https://www.cig.gov.pt/wp-content/uploads/2013/12/PI_MNE_revisto.pdf
https://www.portugal.gov.pt/pt/gc23/comunicacao/noticia?i=este-orcamento-da-nos-todas-as-condicoes-de-prosseguir-com-a-politica-externa-portuguesa
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úředníků, kteří vydávají obrovské množství přistěhovaleckých víz,

proto má vyšší rozpočet na diplomacii, než Česko. Platy

portugalských konzulárních úředníků jsou ale nízké protože, teď

stávkují proti portugalské vládě za vyšší platy!

Česko by vzhledem ke své velikosti a výkonnosti své ekonomiky mělo

mít diplomatů jako Rakousko a Rozpočet MZV jako Dánsko! Cokoli

jiného je luxus. Okamžitě by se tak snížil počet státních úředníků o

800 kusů a ušetřilo by se 5 miliard! Tedy 300 poboček pošty by bylo

zachráněno a ještě by se 4 miliardy CZK ročně ušetřily. 

Pirát Bartoš včera argumentoval, že se Pošty musí rušit, protože

probíhá digitalizace! Zajímavé je, že mu kumpán Lipavský neohlásil,

že Dánsko už před 10 lety provedlo tzv. digitalizaci diplomacie, a

ušetřilo tak miliardy na diplomatech, a zbytečné propustilo! Tuto

Dánskou Digitalizaci Diplomacie si v Česku pochvaloval už v roce

2012 Ústav Mezinárodních vztahů Praha! Leč u toho evidentně

zůstalo:  Od Dánska by ČR mohla převzít koncept mini-ambasády, a

to hlavně v rámci Evropy. Dánsko má tři ambasády v zemích EU,

kde slouží pouze jeden diplomat. Norsko naopak nabízí zajímavý

model pro vzdálenější území. Například v západní Africe má

Norsko jedno velké velvyslanectví a v některých dalších státech

regionu pouze jednoho diplomata sídlícího v budově velvyslanectví

jiného severského státu. Švédsko používá naopak model s

velvyslancem sídlícím ve vlastním hlavním městě Stockholmu.

Jedná se o nejúspornější variantu zastoupení, která ovšem není

srovnatelná v úrovni zastoupení s tradičním velvyslanectvím.

Nutnou podmínkou pro to, aby Dánsko dokázalo udržet nízký počet

diplomatů na ambasádách, často jediného diplomata, je podle

rozhovorů s dánskými diplomaty: schopnost a ochota udělat práci,

kterou by pro ně v ostatních případech udělal někdo jiný. To ale v

Česku určitě nehrozí. Fialoví úředníci a diplomaté se práce bojí jako

čert kříže, ostatně proto u nás neplatí přísná výběrová pravidla na

diplomata jako v Rakousku, protože takto by političtí důchodci

nezískali tučné prebendy – posuďte sami diplomat Stropnický bere

https://www.dnoticias.pt/2023/3/15/352116-greve-de-13-dias-em-abril-nos-consulados-e-missoes-de-portugal-no-estrangeiro/
https://www.iir.cz/potrebujeme-kamenna-velvyslanectvi-analyza-alternativnich-typu-diplomatickych-zastoupeni
https://www.iir.cz/potrebujeme-kamenna-velvyslanectvi-analyza-alternativnich-typu-diplomatickych-zastoupeni
https://zeny.iprima.cz/zilkova-vyzradila-kolik-bere-martin-stropnicky-k-platu-diplomata-se-vyjadril-i-stat-200351
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480 tisíc měsíčně! A to je opět velmi zajímavé protože se

předpokládá, že nyní švédský velvyslanec bere jen 200 000 CZK!

Existuje dokonce veřejné přiznání švédských velvyslanců z doby před

dvaceti lety, kdy se hádali o tom, že na různých ambasádách jsou

různé platy. Tenkrát se zjistilo, že plat švédského velvyslance je mezi

80 až 120 tisíc a jeho zvýšení na letošních neoficiálních 200 tisíc je

tak reálné.

Jak vidíte, stačí udělat pořádek u Piráta Lipavského na ZAMINI, a

hned bude na pošťáky, pošty, a ještě zbydou 4 miliardy! Piráti jsou

ovšem známí tím, že po volebním výprasku shání hlavně koryta pro

své neúspěšné kumpány a kamarády, takže raději likvidují důchodce

a pošťáky! 

Je pondělí 3.duben 03.29. Děkuji za pomoc, dary i nápady. Naše

analýzy vznikají jen díky Vaší podpoře. Snad tomu tak bude i nadále

přes tuto finanční krizi a drahotu.  Mail, na mne

kpv0249@gmail.com.  Poslední mluvený pořad jsme zatím natočili

27. března a najdete jej na tomto odkaze. Další bude zase příští týden

někdy od 5. do 9. dubna.  Odkaz na US State Government zprávu o

Česku, ze které jsem v posledním pořadu uváděl, některé údaje.

Mějte se krásně.

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás

informovat! Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme

správně rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o

všech! Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho

podporujeme, jde pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe.

Děkujeme, že naše pořady sledujete a naše články čtěte. Naši

činnost můžete podpořit darem na účet 2601593605/2010, IBAN

CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby

prosím označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou

volné a v kontextu

https://zeny.iprima.cz/zilkova-vyzradila-kolik-bere-martin-stropnicky-k-platu-diplomata-se-vyjadril-i-stat-200351
https://statsskuld.se/jobb/lonestatistik/ambassad%C3%B6r
https://sverigesradio.se/artikel/461247
https://www.youtube.com/watch?v=fZaxXpwNCX8
https://www.state.gov/reports/2021-investment-climate-statements/czech-republic/
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Je tomu takřka přesně rok a den, kdy Joe Biden zahřímal v Polsku, že

promění Rubl v trosky. Dnes se ukazuje, že celý ten rok, kdy Západ

usilovně plnil nařízení pošetilého starce, který nerozumí ekonomice,

Gosudar klidně, rafinovaně a trpělivě chystal protiútok. Nyní se má

dostavit výsledek – Dolaru hrozí, že se promění v trosky! Západním

bankám, že se změní v ruiny!  A když to tvrdí věhlasní ekonomové

napříč světem, je to vážné! V dnešní analýze celý problém, který

důkladně ovlivní naše životy rozebereme. Podrobné důkazy a

vysvětlení, o až neuvěřitelném vlivu dopadu na ekonomiku USA a EU

od měn útočících na USD a EURO jsem soustředil na konec analýzy.

Putinova výprava na Ukrajinu zamíchala kartami světové ekonomiky

i politiky tak obrovským způsobem, že až teprve teď, po roce, si ty

nejchytřejší mozky lidstva začaly uvědomovat, co všechno

nevyhnutelně nastane v důsledku Putinových rafinovaných tahů na

světové geopolitické šachovnici. Nastupuje nejhorší možná varianta

krize – stagflační dluhová krize – a její nástup je už neodvratitelný,

nedojde-li k okamžité změně politiky Západu vůči Rusku, čeká nás

Krach! 

Nejnovější efekt, který na přelomu 27/28 dubna tvrdě zasáhne USA i

EU je nazýván Ueda kontra Kuroda, a odhaduje se, že v jeho

důsledku až 3,4 bilionů dolarů v držení japonských investorů,

Japonsko je největším držitelem dluhů USA i Bruselu, zamíří z EU i

USA domů. Nastane tak dramatický výprodej evropských i

amerických dluhopisů, akcií a investic, a ty japonským výprodejem

ztratí část své hodnoty, a evropské i americké banky, které je drží

jako zajištění před krachem, budou muset ve svém účetnictví začít

odepisovat desítky miliard očekávaných zisků, a dostanou se tak na

hranici krachu, jako se už skončily banky SVB a Credit Suisse. 

Včera 1. dubna Sorosův hlavní finanční mozek, Nouriel Roubini,

který předpověděl s předstihem všechny světové hospodářské krize a

krachy bank od roku 2007 do dneška, oznámil nezávisle na japonské

předpovědi Ueda kontra Kuroda, že spočítal, že nepřiznané

(nerealizované) ztráty amerických bank nyní dosahují 1,75 bilionu

https://www.politico.com/news/2022/03/31/ruble-recovery-russia-biden-sanctions-00021850
https://www.project-syndicate.org/commentary/stagflationary-economic-financial-and-debt-crisis-by-nouriel-roubini-2022-12?barrier=accesspay
https://www.japantimes.co.jp/news/2023/04/01/business/boj-market-turmoil/
https://www.marketwatch.com/story/most-u-s-banks-are-technically-near-insolvency-and-hundreds-are-already-fully-insolvent-roubini-says-18b89f92
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dolarů, že tak představují 80% kapitálu bank. A že většina

amerických bank je už v bankrotu, jen se to USA bojí světu přiznat!

Dolar i EURO se tak 30 let po legendárním útoku George Sorose na

Libru dostávají pod mnohem větší a rafinovanější útok realizovaný

Putinem a jeho spojenci.

Roubini tvrdí, že v USA brzy nastane nevyhnutelný problém, kdy si

domácí i zahraniční majitelé bankovních účtů začnou masivně

vybírat své neúročené vklady v dolarech, buď aby je použili na

úhradu svých dluhů, hypoték, nebo aby je uložili do bezpečnějších a

výdělečnějších finančních aktiv než je USD! Jakmile k tomuto

pohybu dojde, (Ueda kontra Kuroda), americké banky nebudou mít

z čeho své klienty vyplácet, protože většina jejich dolarů už na

bankovních účtech neleží, ale byla bankami investována do vládních

a jiných cenných papírů USA a EU. US banky budou tyto cenné

papíry muset začít se ztrátou prodávat, aby je vyměnily za dolary,

které po nich jejich majitelé nyní požadují. Tím praskne americké

tajemství, že skutečná cena cenných papírů v držení bank je nižší než

celkový počet všech dolarů, za které banky ručí. Roubini tvrdí, že

tento nevyhnutelný bankovní krach způsobí největší finanční otřes

jaký svět, kdy zažil. 

Efekt Ueda kontra Kuroda. V současnosti dochází v Japonsku ke

změně na postu prezidenta národní Bank of Japan, (BOJ), která řídí

měnovou politiku Japonska. Kuroda prováděl od roku 2016 do

letošního března tzv. politiku kvantitativního uvolňování, tedy lil do

ekonomiky biliony a držel záporné úroky. Japonští investoři, aby

vydělali, vyměnili biliony jenů (JPY) za 3,4 bilionu dolarů a EUR, a

všechny je investovali do USA a EU. 28. dubna Ueda, nový prezident

BOJ prý takřka jistě ukončí politiku kvantitativního uvolňování a

začne zvyšovat úroky stejně jako americký FED, evropská ECB, či

česká ČNB. Pro úroky v investicích platí, že aby majitelé dluhopisů i

akcií vydělávali musí být kladné, (BOJ,Ueda), ale nesmí být příliš

vysoké, (FED,Powell, ECB, Lagardeová), jinak majitelé starých

dluhopisů a akcií začnou prodělávat.  Jaký efekt na vzájemnou

https://www.marketwatch.com/story/most-u-s-banks-are-technically-near-insolvency-and-hundreds-are-already-fully-insolvent-roubini-says-18b89f92
https://zpravy.aktualne.cz/finance/cerna-streda-pro-libru-dvacet-let-od-sorosova-utoku/r~i:article:757687/
https://www.marketwatch.com/story/most-u-s-banks-are-technically-near-insolvency-and-hundreds-are-already-fully-insolvent-roubini-says-18b89f92
https://www.marketwatch.com/story/most-u-s-banks-are-technically-near-insolvency-and-hundreds-are-already-fully-insolvent-roubini-says-18b89f92
https://www.fool.com/investing/2023/03/30/why-is-everyone-talking-about-duration/
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hodnotu USD/JPY má jen nepatrná změna japonské monetární

politiky, krásný příklad: Kuroda 20.prosince 2022 jemně naznačil na

zasedání BOJ, že éra kvantifikovaného uvolňování končí i v

Japonsku, a podívejte k jakému dramatickému pohybu ve prospěch

hodnoty JPY vůči USD ten den 20. prosince došlo na světových

trzích! To samé se událo na akciovém trhu. Co Kuroda jemně

naznačil, se předpokládá, že Ueda 28. dubna vezme vážně! Tím

spustí nebo urychlí lavinový efekt krachů bank, před kterým varoval

včera Roubini!

Kuroda včele BOJ od roku 2016 nakoupil japonské vládní dluhopisy

za 465 bilionů JPY, (3.5 bilionu USD), a tím donutil japonské

vlastníky 226 bilionů JPY investovaných do předchozích japonských

vládních dluhopisů, aby je rychle prodali, a utržené biliony vyměnili

za USD a EURO, a investovali je do USA a EU, protože tam byly tou

dobou nepatrně vyšší úroky než v Japonsku, a dalo se tam vydělat!

Japonsko tak drželo koncem roku 2022 přes 1 bilion dolarů dluhu

USA, nejvíc na světě, ale také asi 10 % australského a nizozemského

dluhu. 8 % novozélandského a 7 % brazilského dluhu. Až 2% akcií

všech firem v USA, Nizozemí, Velké Británii a Japonsku byly

japonský majetek. Nyní všude tam nastane očekávaný výprodej

vyvolaný zvýšením úroků v Japonsku novým prezidentem BOJ

Uedou. Japonsko se totiž stane díky mírné inflaci a mírným kladným

úrokovým sazbám rájem investorů. Logicky vydělávat miliardy do

Japonska zamíří i další světoví investoři, protože v EU i USA budou

vysoké úroky a inflace, které investicím nepřejí. (Výpočty vztahů

zisků a výše úroků od Nouriela Roubini zde.)

Situace v Japonsku není nijak optimistická. Celé Japonsko se v létě

bude potýkat s nedostatkem elektřiny. Vláda oznámila, že v Japonsku

se musí bezpodmínečně začít rodit děti, a že pro dramatické zvýšení

porodnosti udělá vše, co je možné! Vláda tak bude muset masivně

investovat, centrální Banka BOJ bude muset zvýšit úroky, aby

ochladila inflaci, a přestat nakupovat vládní dluhopisy, a tím dojde k

nákupu vládního dluhu japonskými investory, kteří se začnou

https://www.boj.or.jp/en/mopo/mpmdeci/mpr_2022/k221220a.pdf
https://www.google.com/finance/quote/JPY-USD?sa=X&ved=2ahUKEwi77ODQ4on-AhWHjosKHbdcAZ4QmY0JegQICBAd&window=6M
https://www.japantimes.co.jp/news/2023/04/01/business/boj-market-turmoil/
https://www.japantimes.co.jp/news/2023/04/01/business/boj-market-turmoil/
https://www.investopedia.com/articles/markets-economy/090616/5-countries-own-most-us-debt.asp
https://www.marketwatch.com/story/most-u-s-banks-are-technically-near-insolvency-and-hundreds-are-already-fully-insolvent-roubini-says-18b89f92
https://www.japantimes.co.jp/news/2023/04/01/national/electricity-crunch-tokyo-summer/
https://www.japantimes.co.jp/news/2023/03/31/national/child-care-measures-draft/
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stahovat ze světa. Japonsko na počátku týdne ústy premiéra Kishidy

oznámilo, že nadále bude dovážet ruský plyn ze Sachalinu, stejně

jako snížené množství ropy a uhlí ze Sibiře, protože je to otázka

japonské národní bezpečnosti. Japonské firmy dokonce dostaly od

Kishidy za úkol do ruských nalezišť a výrobních kapacit LNG nadále

investovat! Samotný Zelenskyj nikterak na tuto japonskou politiku

tento týden neútočil, jak má vždy ve zvyku vůči ostatním, ale naopak

jěště Kishidovi ve videu děkoval, že podporuje Ukrajinu! Jak vidíte,

investovat do produkce ruského plynu, aby byla zajištěna národní

energetická bezpečnost je Japonsku povoleno! Proč se stejně nestará

Fiala, a proč je to Česku zakázáno Bruselem a Washingtonem je

podivné. Jsme snad my Češi a Slováci méně cenní než Japonci!?

Japonsko přitom má nižší inflaci a vyšší životní úroveň, než Česko i

Slovensko! A Peking svojí politikou popuzuje mnohem víc, než trio

Pavel – Pekarová – Vystrčil! 

Japonsko je jen vrcholem ledovce. Nedávno jmenovaný indický

ministr obchodu Sunil Barthwal oznámil 31. března, že Indie

přechází po vzájemných dohodách s Egyptem, a dalšími zeměmi při

obchodních platbách z USD na Rupie! Cílem změny je prosadit Rupii

jako záložní světovou měnu, aby snížila poptávku po dolaru a došlo k

izolaci v rupiích obchodujících států od globálních otřesů. Indie už

předtím přešla na obchody v Rupiích a Rublech s Ruskem.

29. března uzavřela Čína smlouvu s Brazílií, že obě země přestanou

své obchody účtovat prostřednictvím třetích měn – USD, EUR, CHF,

AUD, CAD, JPY, GBP, a budou striktně obchodovat ve svých

vlastních měnách! Západní měny tak ztratili 150 miliard USD, které

byly každoročně protočeny v obchodech mezi Čínou a Brazílií.

Brazílie tak už nemusí udržovat tak vysoké zásoby západních měn,

aby její banky měly dostatek hotovosti. Tím se snižuje potřeba

vlastnictví USD a EUR, a ty se vrátí jako bumerang do USA i EU, kde

opět maličko pozvednou inflaci. Čím je totiž volných neinvestovaných

peněz v oběhu více, tím stoupá drahota. Říká se tomu, že peníze se

začnou honit za zbožím, aby si ho chytili. 

https://gastopowerjournal.com/markets/item/13419-sakhalin-2-terminal-still-covers-nearly-10-of-japan-s-lng-imports
https://www.azerbaycan24.com/en/japan-needs-russian-energy-pm/
https://www.japantimes.co.jp/news/2023/03/26/national/zelenskyy-thanks-kishida/
https://www.globaltimes.cn/page/202303/1287572.shtml
https://english.alarabiya.net/business/economy/2023/03/31/India-offers-rupee-trade-option-to-nations-facing-dollar-crunch
https://english.alarabiya.net/business/economy/2023/03/31/India-offers-rupee-trade-option-to-nations-facing-dollar-crunch
https://www.news.com.au/finance/markets/world-markets/brazil-china-ditch-us-dollar-for-trade-payments-favour-yuan/news-story/682a517c37ba14f306e65ad0e83f6307
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V pátek 31. března pronikly na veřejnost první tajné dohody, přes pár

dny uzavřené v Moskvě a Rijádu s Pekingem. Podle tzv. Putinova

plánu všechny tři země začnou brzy používat ve svých obchodech s

ropu výlučně čínský Juan. Čína na oplátku nabídla Saudské Arábii

obrovské nové kontrakty na odběr ropy a mamutí investice. Dokonce

se předpokládá, že součástí dohod je pomocí čínských technologií

povýšit Saudskou Arábii do exkluzivního klubu jaderných zemí.

Tento plán podle finančních analytiků způsobí už značný přebytek

dolarů na světovém trhu a vyvolá pád americké měny, která přijde o

část své hodnoty. USA, které žijí na dluh a jsou závislé na dovozu

zboží za nekryté, neustále tištěné dolary, tak budou podrobeny

nemilosrdné drahotě, protože dolar bude levný. Dojde tak k úplnému

obratu. Všichni ekonomové varují, že přechod obchodů s ropou na

Juany vyvolá na Západě obrovskou recesi a drahotu. Saudská Arábie

na oplátku získala od Pekingu možnost nakoupit za miliardy dolarů

10% akcií největších čínských rafinerií. Zisk vytvořený díky sankcím

na Rusko z obchodu s ropou a plynem tak poputuje jako investice do

Číny. Obdobným způsobem investuje nyní Rusko v Iránu. 

Alžír, nyní klíčový dodavatel plynu a ropy do EU, a letitý spojenec

Ruska, podal nedávno přihlášku do BRIC, stejně jako Saudové a další

země. Může se tak brzy stát, že Evropa bude muset za alžírské

energie platit v Juanech, nebo Rublech, protože Rusko s Alžírem

uzavřelo obrovské zbrojní zakázky a Čína začíná dominovat na jeho

civilním trhu. Jak potom Evropané získají potřebné Rubly a Juany,

když díky drahým energiím, Green Dealům a sankcím už nejsou

schopni vyrábět cenově konkurenční zboží, výrobky a potraviny, a

technologický průmysl celé EU je rozvrácen díky činnosti bruselské

Komise už od roku 2008!

Česko ani Slovensko nemají čas, změny ve světě se dějí nyní

neuvěřitelnou rychlostí, a kdo zaspí, bude odsouzen k chudobě!

Je neděle 2.duben 04.45. Děkuji za pomoc, dary i nápady. Naše

analýzy vznikají jen díky Vaší podpoře. Snad tomu tak bude i nadále

přes tuto finanční krizi a drahotu.  Mail, na mne

https://independent.ng/shift-away-from-us-dollar-is-happening-in-real-time-why-investors-need-to-be-vigilant/
https://www.nytimes.com/2023/04/01/us/politics/saudi-arabia-nuclear-biden-administration.html?action=click&module=Well&pgtype=Homepage&section=US%20News
https://www.lmtonline.com/news/world/article/saudi-aramco-to-invest-billions-in-chinese-17861859.php
https://impakter.com/algeria-applies-to-join-brics-whats-next/
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Vlada-v-zoldu-Bruselu-nema-zadny-stud-Kvuli-americkym-zbrojovkam-klidne-okrade-ceske-obcany-zuri-Okamura-733782
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/nazory-a-petice/Vladimir-Stepan-Krize-je-umele-vyvolana-spatnymi-rozhodnutimi-vlady-733671
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kpv0249@gmail.com.  Poslední mluvený pořad jsme zatím natočili

27. března a najdete jej na tomto odkaze. Další bude zase příští týden

někdy od 5. do 9. dubna.  Odkaz na US State Government zprávu o

Česku, ze které jsem v posledním pořadu uváděl, některé údaje.

Mějte se krásně.

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás

informovat! Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme

správně rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o

všech! Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho

podporujeme, jde pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe.

Děkujeme, že naše pořady sledujete a naše články čtěte. Naši

činnost můžete podpořit darem na účet 2601593605/2010, IBAN

CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby

prosím označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou

volné a v kontextu

Světoznámý analytik Owen Gaffney, včera u George Sörose prozradil,

že jen 1% všech obyvatel světa, (63 milionů), vydělá letos aspoň 109

000 USD ročně, (2,2 milionu CZK)! A požadoval, aby tito lidé byli

extra zdaněni! Do této kategorie pouhého 1%  nejbohatších lidí světa,

kteří mají být extra zdaněni, kupodivu patří i obyčejný poslanec

českého parlamentu! Proto mne naprosto šokovalo, že Český

parlament a Český senát a Česká ministerstva, místo extra zdanění

těchto nejbohatších světových elementů, pro ně připravují nové

benefity, a to neskutečně urážející všechny obyčejné české

zaměstnance, kteří si vydělávají jen 25% jejich platů! 

Nejprve, vysvětlíme kolik si letos vydělá ten nejobyčejnější poslanec,

který nedostane žádnou další fialovou trafiku:

1. Základní měsíční plat poslance                                                             

               102 338 CZK

2. Paušální měsíční příplatek §9,1a na jídlo a cestovné                         

                 16 374 CZK

https://www.youtube.com/watch?v=fZaxXpwNCX8
https://www.state.gov/reports/2021-investment-climate-statements/czech-republic/
https://futureearth.org/contacts/owen-gaffney/
https://www.project-syndicate.org/commentary/ipcc-report-progressive-taxation-bolster-democracy-enable-climate-action-by-owen-gaffney-2-2023-03
https://medium.seznam.cz/clanek/traveler-poslanci-dostavaji-jako-nahradu-za-dopravu-vice-penez-nez-jaka-je-mzda-vetsiny-cechu-kolik-berou-4502
https://ppropo.mpsv.cz/zakon_236_1995
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3. Paušální měsíční příplatek §9,1b na dopravu do zaměstnání         

                 40 935 CZK

4. Sečteno. Nejméně 159 647 CZK měsíčně. Celkem ročně:                 

           1 915 764  CZK

Z tabulky jasně plyne, že každý český poslanec dostává od státu

paušálně každý měsíc na své žranice 16 374 CZK, zatím co matka

samoživitelka s jedním dítětem dostane na celý měsíc pro sebe a své

dítě jen 6950 měsíčně! Z tabulky jasně plyne, že každý český

poslanec dostane jen na své žranice měsíčně od státu 82%

průměrného důchodu, který musí vystačit českému důchodci na

bydlení, energie, léky, hygienu, televizní, rozhlasové a telefonní

poplatky, oblečení a na placení dopravních nákladů při cestách za

lékařem i na nákupy! 

Jenže fialovým poslancům to nestačí, a tak si připravili nový benefit!

V Česku nemohou rodiče dlouhodobě sehnat místo pro své ratolesti

ve školce. Prý chybí až 40 000 míst! Co si vymyslí parlament a

ministerstva pro své poslance a úředníky – vlastní školky a zadarmo!

Jsou snad rodiče v Postoloprtech méně, než úředníci parlamentu a

ministerstva dopravy, že si musí platit 500 KČ měsíčně za to, že

jejich ratolest navštěvuje školku, aby oni mohli chodit do práce!

Doslova do očí bije pasáž o pravidlech poslanecké školky pro děti z

dílny ministra sociálních věcí Mariána Juračky, který oškubal české

důchodce o každou korunu, a teď vymyslel, že : chodit do poslanecké

školky budou mít nárok i vnoučata poslanců!

Toto odporné novodobé papalášství znamená, že rodiče 40 tisíc dětí,

kteří marně shánějí školky pro své děti, byli Juračkou a dalšími

fialovými poslanci degradováni na občany druhé kategorie, neboť

dědečkové a babičky jejich ratolestí nejsou ani poslanci, ani senátory,

a tak si na rozdíl od jejich ratolestí musí shánět školku, musí za ni

platit, a ani nedostanou 16 374 CZK měsíčně na žranice, a 40 935

CZK měsíčně, aby jezdili do práce a vozili své ratolesti do školky,

když si ji seženou a zaplatí!

https://ppropo.mpsv.cz/zakon_236_1995
https://www.mpsv.cz/zivotni-a-existencni-minimum
https://www.vlada.cz/cz/media-centrum/aktualne/vlada-schvalila-upravene-parametry-valorizace-duchodu--prumerny-starobni-duchodce-dostane-o-760-korun-vice-203160/
https://tn.nova.cz/zpravodajstvi/clanek/464501-ve-skolkach-neni-misto-desetitisice-deti-se-do-nich-nedostanou-snazi-se-navysit-kapacity
http://www.mspostoloprty.cz/poplatky-v-ms/d-1005/p1=1012
https://www.novinky.cz/clanek/domaci-pro-deti-a-vnoucata-poslancu-vznikne-snemovni-skolka-40427520
https://www.mdcr.cz/getattachment/Ministerstvo/Detska-skupina-Masinka/Vnitrni-pravidla-DS-Masinka.pdf.aspx
https://www.novinky.cz/clanek/domaci-pro-deti-a-vnoucata-poslancu-vznikne-snemovni-skolka-40427520
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Juračka, Fiala, Pekarová Adamová, Rakušan a Bartoš tak znovu jen

dokázali, že jsou lidojedi a papaláši! A že i ten proklatý Georg Söros

je proti nim lidumil!  16. dubna 2023 budeme všichni mít příležitost

jim sdělit, že na přednostní školky pro vnoučata novodobých

papalášů a na přednostní školky zadarmo pro děti jejich lokajů

rozhodně nejsme v Česku zvědaví! A pokud to svolavatelé

demonstrace 16. dubna 2023, kteří jsou také poslanci, myslí vážně,

tak do té doby v Parlamentu nejen zarazí papášské školky, ale i

navrhnou zrušení této části zákona 236/1995 Sb, § 9, odst. 1,

písmeno a, a poslancům tak už nebude vyplácen paušální příspěvek

na jejich stravu a reprezentaci, protože i tak jim zbyde dostatečný

plat, aby se poslanec a senátor reprezentoval, oblékal a stravoval za

své, jako každý jiný občan této republiky! Jsem zvědav, kdo z

poslanců ANO a SPD se k tomu odváží, aby ostatním sebral prebendy

a odnaučil je papalášství!

Pokud se Vám dnešní analýza líbila, šiřte ji.

Je sobota 1.duben 02.45. Děkuji za pomoc, dary i nápady. Naše

analýzy vznikají jen díky Vaší podpoře. Snad tomu tak bude i přes

tuto finanční krizi a drahotu.  Mail, na mne kpv0249@gmail.com. 

Poslední mluvený pořad jsme zatím natočili 27. března a najdete jej

na tomto odkaze. Další bude zase příští týden. Odkaz na US State

Government zprávu o Česku, ze které jsem v pořadu uváděl, některé

údaje. Mějte se krásně.

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás

informovat! Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme

správně rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o

všech! Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho

podporujeme, jde pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe.

Děkujeme, že naše pořady sledujete a naše články čtěte. Naši

činnost můžete podpořit darem na účet 2601593605/2010, IBAN

CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby

prosím označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou

volné a v kontextu

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/-Musi-ze-Strakovky-ANO-SPD-a-ulice-do-obri-akce-proti-Fialovi-Je-zde-vyzva-733667
https://ppropo.mpsv.cz/zakon_236_1995
https://www.youtube.com/watch?v=fZaxXpwNCX8
https://www.state.gov/reports/2021-investment-climate-statements/czech-republic/
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Naprosto šílenou zprávu včera vydala mezinárodní organizace

IRENA, které Česká vláda vyplácí 60 000 USD roční příspěvek na

činnost. Podle výpočtů IRENA musí Česko, aby splnilo

harmonogram nařízení GREEN DEAL podle Pařížské dohody do

roku 2030 každoročně investovat 20 miliard USD, (440 miliard

CZK), do tzv. obnovitelných zdrojů energie. Podle výpočtů IRENA

současné světové roční investice 1,3 bilionu USD nestačí, a je nutné je

zvýšit na 5 bilionů USD ročně. IRENA tak požaduje, aby celý svět

každoročně vydával na obnovitelné energie 120% veškeré ekonomiky

Německa, tedy 6% celosvětového HDP. Tato suma pro Českou

republiku představuje skoro 25% celého státního rozpočtu! Českou

republiku v organizaci IRENA zastupuje ministerstvo průmyslu a

obchodu v čele s bankéřem Síkelou ze STAN! Je tak zajímavé, že

Síkela, IRENĚ vyplácí 60 000 USD ročně za to, že ho zásobuje svými

výpočty, ale neohlásí premiérovi Fialovi ani české veřejnosti, že podle

výpočtů IRENA je GREEN DEAL nesmysl, protože žádný stát na

světě nemůže utrácet 6% svého HDP, nebo 25% svého státního

rozpočtu, aby budoval větrníky a soláry, jak vymysleli úředníci v

Bruselu. Proč to Síkela neohlásí je jasné, protože by tím dokázal, že

úředníci v Bruselu i v Praze zase všechno špatně spočítali, a naštvaní

Češi by se začali domáhat jejich vyhození od koryt. Jenže vyhodit své

věrné voliče od koryt Síkela ani Fiala nemohou. A tak budou Čechy z

provládních médií dále masírovat: Ať žije GREEN DEAL. Věčná sláva

Bruselu a jeho do čí bijícím nesmyslům! Slováci se moc radovat

nemusí, IRENĚ platí taky!

IRENA matematicky spočítala, před čím, před pár dny, Obamou v

roce 2018 důkladně proškolený vůdce konžské opozice, Jérémy

Lissouba varoval Brusel i Washington: Národy Afriky a Asie už nelze

jen tak snadno přinutit k poslušnosti, (Green Deal! WOKE!

Ukrajina!) jako v minulém století. Rusko to chápe, Západ nikoli.

Mnohem dále než v USA proškolený Lissouba, šel prezident Konga

Felix Tshisekedi, který před pár dny tvrdě napadnul Macrona, když

https://www.mpo.cz/cz/rozcestnik/pro-media/tiskove-zpravy/ceska-republika-dnes-podepsala-statut-mezinarodni-agentury-pro-obnovitelnou-energii--68110/
https://english.alarabiya.net/business/energy/2023/03/28/Global-Investments-in-renewable-energies-must-quadruple-to-meet-climate-target-IRENA
https://www.theglobaleconomy.com/Germany/gdp_share/
https://www.mpo.cz/cz/rozcestnik/ministerstvo/ministr/profil-ministra-prumyslu-a-obchodu--ing--jozef-sikela--265035/
https://tradingeconomics.com/czech-republic/gdp
https://www.denik.cz/ekonomika/statni-rozpocet-cesko-20221130.html
https://www.irena.org/About/Membership
https://www.obama.org/africa-2018/2018-africa-leaders/
https://braveneweurope.com/jeremy-lissouba-europes-relations-with-africa-and-asia-are-on-the-brink-of-collapse-and-russia-is-benefiting
https://www.telesurenglish.net/news/DRC-President-Harshly-Criticizes-Western-NeoColonialism-20230306-0002.html
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za ním přijel na návštěvu do Afriky, a veřejně vyzval všechny

Evropany, aby začali respektovat africké země a vzdali se svých svých

neustálých pokusů o neokoloniální nadvládu nad Afrikou.

Tshisekediho výtky Macronovi okamžitě rezonovaly celou Afrikou, a

všechny země mu tleskaly! Macron i celá EU dostaly začátkem března

v Africe za politiku Západu takový veřejný výprask, že Washington

ihned vyslal tamním věrným vůdcům na pomoc se stabilizací situace

Afroameričanku Kamalu, aby tam rozhazovala virtuálními dolary, a

slibovala, že se časem zhmotní! Jen aby se neobrátili s žádostí o

investice na Rusy a Číňany. Znovu se tak ukazuje tupá zahraniční

politika české vlády. Ta místo do Konga, Thisekedi je stále v

mezinárodní “lipské” koalici s ČSSD, a Česko nikdy neprovozovalo

žádný africký kolonialismus, vysílá delegace na Tchaj-wan. O

budoucnosti českého průmyslu se přitom spíš rozhoduje v Africe,

nikoli na Tchaj-wanu!

Brusel je tak šílený, že nedávno soudně nařídil zabavit v Evropě

malajský státní majetek za 14,9 miliard USD, včetně dvou rafinerií, a

to na základě žádosti anonymních investorů, kteří se ohánějí

smlouvou z roku 1868, podle které náčelník malého sultanátu Sabah

postoupil veškerá těžební práva na části území největšího

indonéského ostrova Borneo britské společnosti North Borneo

Company výměnou za ochranu proti jiným evropským

kolonizátorům! Investoři se cítí podvedeni, protože Malajsie, která v

roce 1957 svrhla britskou koloniální nadvládu, zastavila v roce 2013

platby majitelům těchto práv, protože jejich ozbrojené skupiny vtrhly

na území Malajsie a snažili se obnovit sultanáty Sabah a Sulu. Ještě

podivnější jsou tzv. anonymní investoři, kteří zabavení malajsijského

státního majetku dosáhli. , kteří jsou naštvaní, že jim Malajsie

nedovolila natáhnout datové kabely přes svá mořská teritoria bez

toho, aby k tomu použili malajské lodě, firmy a platili Malajsii

poplatky! Představte si, brzy tak může nastat situace, že Bruselská

justice zabaví ČEZ, Budvar a České státní lesy, protože se objeví

nějací tajemní investoři, a ti budou tvrdit, že vlastní práva na roční

poplatek z Čech ve výši 120 volů a 500 hřiven stříbra, (125kg), a

https://www.telesurenglish.net/news/DRC-President-Harshly-Criticizes-Western-NeoColonialism-20230306-0002.html
https://fr.wikipedia.org/wiki/Alliance_progressiste
https://braveneweurope.com/jeremy-lissouba-europes-relations-with-africa-and-asia-are-on-the-brink-of-collapse-and-russia-is-benefiting
https://fr.wikipedia.org/wiki/North_Borneo_Chartered_Company
https://cs.wikipedia.org/wiki/Malajsie
https://handl.blog.respekt.cz/120-vybranych-volu-a-500-hriven-stribra/
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Česko ho už několik set let nezaplatilo! Tak jak se EU a USA nyní

chovají k Africe, Asii a Jižní Americe, vyvolává logický útěk všech

těchto zemí pod ochranu Ruska a Číny! 

Včera 30. března mezinárodní soudní dvůr OSN v Haagu ICJ

odsoudil USA, aby zaplatily Iránu odškodnění za zabavení části

iránského finančního majetku. Spekuluje se, že USA se rozhodnutí

ICJ nepodřídí dobrovolně, ačkoli jsou závazná. Zabaví tak snad

Bruselská justice majetek USA v Evropě, stejně jako jej zabavila

Malajsii. Ve sporu USA-Irán existuje nezpochybnitelný rozsudek ICJ,

že USA musí Irán odškodnit! Ve sporu Malajsie – Investoři existuje

jen jakési podivné rozhodnutí ještě podivnějšího arbitra, který do

Francie utekl před trestním stíháním ve Španělsku, aby tam vydal své

rozhodnutí, které v Lucembursku stačilo k zabavení majetku

Malajsie, která si naivně myslela, že vzpírat se požadavkům

amerických společností Google a Facebook, pro ni skončí bez

následků!

Co v dnešní analýze vypadá na první pohled jako nějaké nesmysly

politiků, soudců a úředníků, je mimořádně závažná věc, která má pro

budoucnost Česka, Slovenska i Evropy větší vliv než výsledek války o

Ukrajinu. Podle Tareka Sakra, CEO největší kuvajtské on-line

platformy 4sale, a odborníka na trh s automobily, je současný trh s

automobily přehřátý, a zejména ojetiny brzy dramaticky ztratí na

ceně. V USA nyní dramaticky roste počet zabavených automobilů

pro nesplacení půjček, za které byly pořízeny. V Číně v tomto měsíci

propukla válka mezi producenty aut, a ti snižovali jejich ceny, aby je

rychle prodali, takovým způsobem, že to vzbudilo znepokojení v

samotných nejvyšších patrech čínské politiky. Strana zasáhla, a aby

automobily šly na odbyt a nepadala jejich cena na čínském trhu,

rozdávaly se ve vybraných regionech velkorysé půjčky, dotace a

úlevy. Přebytek osobních aut na spalovací motor na čínském trhu byl

způsoben nedostatkem lodí pro jejich vývoz do Afriky, Ameriky a

Evropy. Nějaký čínský plánovač byl už zřejmě za své špatné výpočty

vzájemné závislosti produkce aut na export a lodní kapacity

https://english.alarabiya.net/News/middle-east/2023/03/30/International-Court-of-Justice-to-rule-on-Iran-US-frozen-assets-claim
https://english.alarabiya.net/views/2023/03/29/When-will-the-global-car-market-crash-
https://www.q84sale.com/en
https://www.globaltimes.cn/page/202303/1287823.shtml
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popraven, a nebo aspoň, na rozdíl od evropského úředníka, který

nespočítal kolik bude stát Green Deal, jako IRENA, vyporoučen z

úřadu, aby se živil prací. Faktem ovšem je, že Číňané si už loni na

podzim chybu svého plánovače uvědomili, a nařídili okamžitou

produkci lodí na přepravu aut, a současně začali skupovat  každou i

30 let starou kocábku na přepravu aut. Na ty zatím nakládají jen

drahé elektromobily, protože pro levná spalovací auta zatím není z

ekonomických důvodů místo. Čína předpokládá, že své automobilky

do roka a dne vybaví stejnou flotilou aut na přepravu lodí, jakou mají

k dispozici japonské automobilky. Jakmile k tomu dojde, miliony

levných čínských aut na spalovací motory se přidají k milionům

čínských elektromobilů a zaplaví svět. Současně se může projevit

americká bankovní a finanční recese, která už začala vzrůstem

nesplácení leasingů v USA, a společně s poklesem kupní síly obyvatel

Evropy kvůli fialovým energetickým a inflačním politikám dojde k

nevyhnutelnému, co si pamatujeme z roku 2008 – lidé nebudou mít

peníze na auta, a bude je zajímat jedině cena auta. V tom okamžiku

čínské loďstvo začne přepravovat čínská auta do světa. Washington a

EU sice můžou zvednout cla a zavést sankce, jenže to postihne i

čínskou produkci Tesly a dalších amerických, japonských a

evropských firem v Číně. A Africký, Asijský i Jihoamerický trh bude i

tak navždy ztracen! Přitom export aut na tyto trhy přinášel celé

Evropě ročně více peněz než platila za dovoz veškerých ruských

energií! Teď bude celá EU platit dovoz drahých energií z USA a

Arábie, ale nebude je moci platit ze zisku z výroby aut! A to znamená

že nebude třeba tolik železa, hliníku, pneumatik, plastových,

gumových, kovových a jiných součástek! Nebude třeba zaměstnanců!

Z čeho se bude vydělávat na platbu energií?! To zase nikoho mezi

vládními a bruselskými úředníky nenapadlo, že? Za co se v Číně

popravuje, za to se v Bruselu povyšuje!

Doba, kdy se USA mohly spolehnout na podporu Saudské Arábie je

dávno pryč. V roce 1986 ředitel CIA William Casey domluvil v Rijádu

tajný kšeft. Saudská Arábie prudce zvýšila těžbu ropy a srazila její

ceny ze 30 na 8 dolarů za barel. Rozdíl v ceně byl Arabům vyplácen

https://europe.autonews.com/automakers/china-automakers-order-their-own-ships-get-export-ready
https://www.euro.cz/clanky/nesmrtelne-srotovne-automobilky-prosazuji-navrat-oblibene-dotace/
https://www.michalapetr.com/map-1639-us-diplomat-hlasi-z-kyjeva-moralka-na-dne-vudce-uz-neveri-ve-vitezstvi-zeme-je-na-pokraji-porazky-25-armady-uz-tvori-zeny-washington-odpovida-zvysit-ukrajincum-dane/
https://www.rbth.com/history/331825-saudi-arabia-oil-crisis-ussr-collapse
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tiskárnou dolarů. SSSR se finančně zhroutil. Dnes je situace jiná.

USA už nejsou odběrateli arabské ropy, ale sami jim vývozem ropy

konkurují. Navíc požadují ukončení těžby. Proto se Saudové a další

ropní šejci přidali na stranu Čína a Ruska, a včera to v Pekingu

slavnostně potvrdili. K této koalici se přidává Irán, který prudce

zvyšuje s Ruskou pomocí produkci ropy a plynu. EU se dobrovolně

vzdala levných ruských energií a surovin. Brzy zato přijde trest pro

všechny Evropany – získají bývalou čínskou životní úroveň kuliů! Že

si ji západní kolonizátoři zaslouží je bez pochyb, ale proč to mají

odnést i Východoevropané, jen protože mají fialové politiky!?

V posledním diskusním pořadu jste se mi vyčítali, že nenavrhuji, co

dělat. Tak malá ukázka, toho, co je třeba učinit okamžitě! V analýze

MAP 701 už v listopadu 2020 jsme dokázali, že se ve školství v letech

2017 až 2020 díky bruselskému nařízení Inkluze namnožilo celkem

34 275 tzv. inkluzivistů, tedy ne učitelů! Dále jsme dokázali, že se za

stejnou dobu v Česku namnožilo 50 397 nových státních úředníků.

Celkem tito nově namnožení státní úředníci, a zvyšování platů stálo

Česko v roce 2021 o  73 384 773 046 CZK více než v roce 2017.

Dokázali jsme, že se v letech 2017 až 2020 zvedly náklady na platy

všech úředníků o 44%, jejich mzdy přitom průměrně vzrostly jen o

30%, kdežto mzdy v celém Česku vzrostly jen o 16%. Jako řešení jsme

už tenkrát navrhovali okamžité propuštění zbytečných 50 397

úředníků, z nichž bylo 34 275 tzv. Inkluzivistů, protože Česko

fungovalo jako stát stejně blbě bez nich, jako s nimi, jen platilo o

značnou část ze 73 miliard za služby úředníků méně.

Co se stalo od podzimu 2020, kdy jsme navrhovali okamžitě

propustit 50 tisíc zbytečných úředníků jinak Česko bude mít

strukturální problém státního rozpočtu a bude se muset zadlužovat? 

Fiala najmul dalších 10 000 úředníků, včetně Bartošových a

Rakušanových extra placených slídilů a propagandistů! Jedině

okamžité řešení – brutální redukce státního aparátu, politických

neziskovek a různých trafikantů ve státních, městských a obecních

úřadovnách – na úroveň počtů úřednictva za vlády Václava Klause, či

https://english.alarabiya.net/business/energy/2023/03/26/Aramco-affirms-support-for-China-s-energy-security-
https://www.gatestoneinstitute.org/19371/biden-gift-iran-china-russia
http://michalapetr.cz/doku.php#map-701_v_cesku_se_od_roku_2018_namnozilo_50_397_uredniku_propustit_je_znamena_usetrit_24_miliard
https://echo24.cz/a/HsFtT/zpravy-domaci-snizovani-poctu-statnich-zamestnancu-zestihlovani-statu-vlada-rozpocet
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Miloše Zemana přinese Česku bezpodmínečně nutných 100 až 200

miliard ročních úspor na veřejných výdajích. Samozřejmě, že toto

opatření je třeba doprovodit redukcí České televize a dalších

fialových a bruselských tlampačů očividných nesmyslů. Pokud to

neuděláme ihned, čínská a ruská ekonomická výkonnost společně s

růstem zemí BRICS nás nemilosrdně smete a vystaví trestu zbídačení

pro neschopnost konkurence!

Toto opatření je jen začátkem, potom musí být bezpodmínečně

zajištěny levné suroviny a energie. Bez nich budeme smeteni pod

úroveň Afriky!

Proč? Protože v Česku i v Bruselu se povyšuje za neschopnost!

Prezident Česka má ústavní právo účastnit se každého zasedání

vlády. Prezident musí na každém dalším zasedání vlády tahat Fialu

za uši, až do té doby než Fiala začne makat na bezpodmínečné

redukci svých trafikantů a trafik! Pokud to neudělá Petr Pavel,

musíme to udělat my, nejlépe stávkami a demonstracemi. Je na čase,

aby se všichni lidé, odboráři, a normální politici spojili dohromady

proti fialovým trafikantům. Jinak to nejde!

Je pátek 31. března 03.52. Děkuji za pomoc, dary i nápady. Naše

analýzy vznikají jen díky Vaší podpoře. Snad tomu tak bude i přes

tuto finanční krizi a drahotu.  Mail, na mne kpv0249@gmail.com. 

Poslední mluvený pořad jsme zatím natočili 27. března a najdete jej

na tomto odkaze. Další bude zase příští týden. Mějte se krásně.

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás

informovat! Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme

správně rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o

všech! Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho

podporujeme, jde pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe.

Děkujeme, že naše pořady sledujete a naše články čtěte. Naši

činnost můžete podpořit darem na účet 2601593605/2010, IBAN

https://www.youtube.com/watch?v=fZaxXpwNCX8
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CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby

prosím označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou

volné a v kontextu

Včera 29.března večer oznámil bývalý americký vyslanec ve Finsku,

který se vrátil z Ukrajiny, Earle Mack, že na Ukrajině prudce upadá

morálka, že to na vlastní uši slyšel při hovorech s “vůdci”, kteří podle

Macka sice ještě stále stejně správně na veřejnosti hovoří, ale už

svým slovům nevěří. Další US diplomaté, tentokráte z Říma,

oznámili, že 25% ukrajinské armády už tvoří ženy. Všichni společně

pak kritizovali nedostatečné zbrojní dodávky Zelenskému, které mu

neumožní vyhrát válku. Podle hlášení US diplomatů je  Dopad

nedávného čínsko-ruského paktu uzavřeného v Moskvě na morálku

Ukrajinců v týlu i na bojišti naprosto zničující!. 

Diplomatická hlášení o situaci na Ukrajinském válčišti, tak rezonují s

lednovými prognózami RAND Corporation, které důrazně varovaly

Bidenovu administrativu před nebezpečím zbytečně protahovat válku

na Ukrajině, protože její ekonomika je v troskách,  armáda postrádá

výzbroj, a dlouhodobé udržování války v nynější podobě už

neefektivně odčerpává americké národní zdroje nutné k zajištění

skutečných priorit mocenské politiky USA. RAND varoval zejména

před důsledky “potencionální velké ukrajinské ofenzívy”, která by

mohla vyvolat taktické jaderné údery ze strany Ruska proti Ukrajině,

nebo zemím NATO, které jsou v jejich dostřelu, a podporují Kyjev.

Podle RAND se už uskutečnily konzultace nejvyšší ruské generality

na téma jak použít taktické jaderné zbraně. Přesný výsledek

konzultací není znám, a tak se předpokládá, že cíli útoku mohou být

jak vojenské základny, tak ekonomické cíle, továrny na zbraně, či

dokonce velká populační centra, jejichž napadení jadernými

zbraněmi by vyvolalo obrovský šok. 

Rozmístění taktických jaderných zbraní v Bělorusku je podle ruských

odborníků reakcí Ruska na podporu zemí NATO Kyjevu. Rusko

použilo stejný mechanismus rozšíření taktických jaderných zbraní

jako USA. Podle tohoto schématu země NATO disponují nosiči

https://en.wikipedia.org/wiki/Earle_I._Mack
https://thehill.com/opinion/international/3924152-as-fatigue-grows-and-morale-wanes-in-ukraine-defeat-is-a-real-possibility/
https://thehill.com/opinion/international/3924152-as-fatigue-grows-and-morale-wanes-in-ukraine-defeat-is-a-real-possibility/
https://it.usembassy.gov/ukrainian-women-fight-for-their-countrys-future/#:~:text=Women%20lead%20on%20the%20front,a%20member%20of%20Ukraine's%20Parliament.
https://thehill.com/opinion/international/3924152-as-fatigue-grows-and-morale-wanes-in-ukraine-defeat-is-a-real-possibility/
https://www.rand.org/pubs/perspectives/PEA2510-1.html
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zbraní, ale jaderné hlavice jsou pouze pod kontrolou USA. V

Bělorusku nicméně zavládla radost a ve vládní televizi moderátor

Grigorij Azarenok skandoval: Varšava se vypaří! Vilnius se potopí! Z

Polska bude bažina!

Naprosto komická reakce přišla před pár hodinami na rozmístění

ruských jaderných zbraní v Bělorusku od ministra zahraničí EU

Josepha Borrella, přezdívaného Šílenec. Ten rozmístění zbraní

označil za nezodpovědné a ohrožující bezpečnost EU a začal

vyhrožovat dalšími sankcemi pokud Rusko své zbraně dobrovolně

nestáhne. Komické na tom je, že ještě v říjnu 2022, viz MAP 1488,

ten stejný Joseph Borrell vyhrožoval Putinovi, že mnoha přesnými

raketovými útoky nechá zničit celou ruskou armádu jednou pro vždy.

Komisař Borrell je v Bruselu už dlouho veřejně považován za

nebezpečného blázna.  10. dubna 2022 vykřikoval v Kyjevě, že žádná

diplomacie nebude, a válka se rozhodne na bitevním poli, a až bude

Rusko de-imperializováno! V květnu 2021 vyhrožoval domorodcům v

Mosambiku, že na ně vypraví 5000 po zuby vyzbrojených evropských

vojáků, aby tam zjednali pořádek na italských těžebních polích. Z celé

akce rychle sešlo, protože Borrell žádné vojáky na výpravu nedostal.

Za šílence byl Borrell bruselskými diplomaty označen poprvé už 4.

října 2020. Tehdy požadoval okamžité vytvoření  Afrikakorps  EU v

počtu nejméně 10 000 Evropanů, kteří se vylodí v Libyi a obsadí

tamní ropná a plynová pole, a vytvoří sběrné tábory, ze kterých se

budou do Evropy bezpečně dopravovat desetitisíce afrických

uprchlíků, aby nemuseli plout přes moře do Itálie.

Borrell je další případ evropského komisaře, kterého už nikde

neberou vážně. Přesto zůstává ve funkci a rve se o finanční

prostředky přidělené EU na soukromé lety s dalším ignorantem tzv.

prezidentem EU Charlesem Michelem. Ten je dokonce považován za

obzvláště velkého imbecila, protože není ani schopen připravit a řídit

jednání 27 hlav států EU jednou za dva měsíce, což je jeho jediná

povinnost, za kterou bere svůj luxusní plat. Už když Michel nastoupil

do funkce, začaly se projevovat jeho rysy. Ihned si nechal přebudovat

https://ria.ru/20230329/belorussiya-1861264243.html
https://twitter.com/JosepBorrellF/status/1639982108612370432?s=20
https://www.michalapetr.com/mip-157-jakmile-brusel-oznamil-ze-znici-celou-ruskou-armadu-vysla-nad-kremlem-krvava-luna/
https://www.michalapetr.com/mip-18-bruselsky-komisar-pozaduje-aby-se-valka-na-ukrajine-rozhodla-na-bitevnim-poli-a-ne-u-diplomat-stolu/
http://michalapetr.cz/doku.php#map_880_brusel_vytvori_vlastni_armadu_a_posle_ji_bojovat_do_afriky_cesko_i_slovensko_potvrdily_ucast
http://michalapetr.cz/doku.php#map_618_sok_10_000_vojaku_eu_se_ma_vylodit_v_libyi_kolik_cechu_a_slovaku_to_bude_proc_babis_mlci
https://cs.wikipedia.org/wiki/Afrikakorps
https://www.politico.eu/article/how-charles-michel-lost-the-room-mette-frederiksen-european-council-migration-economy-french-president-emmanuel-macron-joe-biden-former-belgian-prime-minister/
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nejluxusnější bruselskou kancelář na ještě luxusnější sídlo, dožadoval

se přidělení extra-fondů na reprezentaci a ze své manželky se pokusil

učinit placenou první dámu EU se vším aparátem. Ostatní komisaři

mu teď zoufale shánějí nějakou trafiku, protože hrozí, že se provalí

na veřejnost, až bude vyčerpán limit 2 funkčních období, po které

může funkci zastávat, co za imbecila řídilo celou EU z pozice jejího

tzv. prezidenta. O inteligenci těchto komisařů napovídá, že první, co

je napadlo, bylo poslat Charlese Michela, který je neschopen  řídit i

pouhou poradu jednou za dva měsíce, do Evropské centrální banky

ECB, aby tam z pozice viceguvernéra řídil veškeré evropské finance.

Nicméně podle některých diplomatů je toto řešení pořád lepší, než

možnost, že se lobbistům podaří 48-letého Charlese Michela

jmenovat nástupcem Ursuly vdL v čele Komise EU. V Bruselu prý

platí, že čím větší blb bude dosazen do vyšší funkce, tím lépe se

budou mít jak lobbisté, tak jejich zazobaní klienti. 

Včera Kyjevské tamtamy slavnostně vytrubovaly Ukrajincům, že

MMF poskytne Ukrajině půjčku 15,6 miliardy dolarů, a to za celou

historii washingtonského MMF jako první zemi, která je ve válce.

Méně už vytrubovaly, že Ukrajina musela Washingtonu podepsat, že

: zvýší daně obyvatelstvu, sníží daně korporacím, sníží úroveň

sociálního zabezpečení a důchodů obyvatel, komunální služby lidem

převede na tzv. tržní podmínky, a energie pro obyvatele přestane

dotovat, a budou účtovány podle tržních mechanismů. Podle MMF

bude muset Ukrajina provést rychlou devalvaci své měny,

rozmrazit ceny pro obyvatele. Je tak zřejmé, že kdo z Ukrajiny ještě

neemigroval, učiní tak po uzavření míru, protože MMF splacení

dluhů vždy razantně, stejně jako Washington, vyžaduje. 

S bezvýhradní podporou Kyjeva v jeho boji proti Moskvě už skončila i

polská vláda. V Polsku je před volbami, a vládnoucí strana PiS ztrácí

podporu ve svých venkovských baštách. Za vším je Bruselem

nařízený dovoz Ukrajinského obilí do východní Evropy. Premiér

Polska Morawiecki, aby si zachránil teplé vládní bidlo, a uklidnil své

rozzuřené voliče farmáře, kteří nemohou vyvážet zemědělskou

https://www.kyivpost.com/post/15084
https://www.unian.ua/economics/finance/podushka-finansovoji-bezpeki-shcho-maye-zrobiti-ukrajina-dlya-vikonannya-novoji-programi-z-mvf-12197925.html
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produkci ani do Ruska, což byla jejich předválečná záliba, a ještě ke

všemu nejsou nyní schopni vydržet levnou ukrajinskou konkurenci,

napsal Ursule do Bruselu, aby všemi možnými prostředky ihned

zastavila dovoz Ukrajinských potravin do EU! Morawiecki tak včera

torpédoval hlavní zdroj financování kyjevského režimu – vývoz obilí

do EU! Podle komuniké se k němu přidalo několik dalších zemí,

které se ovšem nechtěli zveřejňovat takovouto proti-ukrajinskou

akcí. Z nemilosrdného útoku Varšavy na kyjevské finance je zřejmé,

že členství Kyjeva v EU je zbožným přáním naivních politiků.

Ukrajina je ekonomický nepřítel všech evropských zemědělců. Je

příliš velká a produktivní a levná, než aby se mohla stát členem EU.

Tím je tak jasné, proč najednou Washington požaduje zvýšení daní

na nebohé Ukrajince! 

Celá válečná podpora Kyjeva proti Moskvě řadou států EU nebyla prý

myšlena jinak, než jako mazaná finanční transakce. Jakmile bylo

přijato Evropské dotační nařízení, že za dodávky zbraní Ukrajině se

bude vyplácet plnohodnotná finanční kompenzace, našla se okamžitě

řada zemí, hlavně v Pobaltí, které měly na skladech různě darovanou,

a nebo za babku nakoupenou starou výzbroj armád NATO. Třeba

Litva poslala na Ukrajinu US houfnice 105mm, které byly používány

už za 2. světové války, a už tenkrát byly hodnoceny jako zastaralé.

Obdobně se různých starých a nepoužitelných zbraní – jako tanků

Leopard I, transportérů M-113, či kolových tanků určených k

pouštnímu pronásledování beduínů na velbloudech zbavoval kde

kdo. Účetní trik se projevil až po dodání zbraní Kyjevu.  Náhradou za

starý darovaný šrot, se některé státy, (Estonsko!), dožadovaly vyplatit

kompenzaci ve výši ceny nejmodernější dalekonosné houfnice se vší

výbavou, či tanku za cenu uvedenou v nejnovějším katalogu firmy

Rheinmetall.  Podle tajných materiálů EU byly nejmazanějšími

dodavatelé starých šrotů tyto země:  Finsko požadovalo za své šroty z

období Brežněva náhradou 100 procent ceny nejmodernějších

zbraní, Lotyšsko požadovalo 99 procent, Litva 93 procent, Estonsko

91 procent, Francie 71 procent, a Švédsko 26 procent. Zlí Němci

většinu darovaných zbraní účetně odepsali neboť mají nulovou

https://www.theguardian.com/world/live/2023/mar/29/russia-ukraine-war-live-zelenskiy-fears-war-could-be-hampered-by-washington-divisions-moscow-starts-drills-with-new-icbm
https://www.armyrecognition.com/ukraine_-_russia_conflict_war_2022/ukraine_army_uses_old_m101a1_105mm_howitzers_donated_by_lithuania_to_shell_russian_troops.html?utm_content=cmp-true
https://cs.wikipedia.org/wiki/105mm_houfnice_M101
https://www.politico.eu/article/eu-estonia-bumper-arms-reimbursement-ukraine-european-peace-facility/


37/51

hodnotu, čímž se jako jediní veřejně přiznali, že Ukrajinci dostali na

válku proti Putinovi hlavně bezcenné mobilní hroby, které nemohou

s moderními ruskými zbraněmi soupeřit. Ukazuje se tak pravá tvář

tzv. některých podporovatelů Kyjeva, kterým jde jen o vyprázdnění

armádních skladů a získání financí na nové výzbrojní kšefty! Případ

Dalík vysvětluje proč!

V Kyjevě korupce opět kvete. Jakmile v byl v lednu novináři odhalen

skandál, že ministerstvo obrany nakupuje několikráte předražené

potraviny pro armádu v miliardových obratech. Slíbil Zelenský

nápravu a veřejně se holedbal jak s korupčníky rázně zatočil.

Uplynuly tři měsíce, a novináři zjistili, že se nákup potravin pro

armádu vrátil do starých kolejí, jen korupčníci jsou vymění!

Putin má v Polsku určitě výkonnou zpravodajskou síť, protože před

pár dny vyhlásil, že vývoz ukrajinského obilí přes černomořské

přístavy povoluje jen na 60 dní, a že v případě zastavení vývozu

ukrajinského obilí, daruje potřebné obilí africkým a dalším zemím,

které jsou na něm závislé z ruských zásob. Sečteno: Když

Morawiecki dosáhne svého cíle a zastaví vývoz ukrajinského obilí do

EU, Putin má buď páku na Brusel a Washington, aby vyjednal

omezení sankcí na Rusko, či kapitulaci Ukrajiny v nějaké formě,

výměnou za prodloužení vývozu obilí přes černomořské přístavy, a

nebo splní svůj slib, a rozdá ruské obilí zadarmo. Afričané a další

potom budou skandovat Vivat Rusko! Vivat Čína! A to je to poslední,

co si Washington přeje.

Podle posledních zpráv turecký Erdogan oznámil, že nevylučuje, že se

27. dubna Vladimír Putin objeví v Turecku na slavnostním

ceremoniálu otevření turecké jaderné elektrárny! Turecko není

členem haagského ICC. 

Je čtvrtek 30. března 04.04. Děkuji za pomoc, dary i nápady. Naše

analýzy vznikají pouze díky Vaší podpoře. Mail, na mne

kpv0249@gmail.com.  Poslední mluvený pořad jsme zatím natočili

https://www.kyivpost.com/videos/14917
https://www.dailysabah.com/business/energy/putin-may-attend-akkuyu-nuclear-plant-inauguration-in-turkiye
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27. března a najdete jej na tomto odkaze. Další bude zase příští

týden. Mějte se krásně.

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás

informovat! Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme

správně rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o

všech! Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho

podporujeme, jde pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe.

Děkujeme, že naše pořady sledujete a naše články čtěte. Naši

činnost můžete podpořit darem na účet 2601593605/2010, IBAN

CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby

prosím označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou

volné a v kontextu

V pondělí jsem diskutoval na kanále YT. Zde si naši dvouhodinovou

diskusi můžete prohlédnout, či poslechnout.

Polská média včera zveřejnila tuto překvapivou mapu, se kterou

doplnila své zprávy o novém uspořádání Evropy, které celé má

vládnout tzv. Polsko-Ukrajinská Unie.  Autorem plánu na nové

rozdělení Evropy po porážce Ruska je současný bruselský

spolupracovník bývalého slovenského premiéra Mikuláše Dzurindy,

Dalibor Roháč! V dnešní analýze se budeme tomuto plánu na Nové

rozdělení Evropy věnovat podrobněji, protože Česko i Slovensko mají

být podle plánu mustrovány obrovskými miliardovými poplatky, aby

se plán uskutečnil! A protože Mikuláš Dzurinda je letitým

prezidentem nejmocnější politicko-lobbistické skupiny v Evropě,

bruselského  – Martensova Centra pro politické studie! Na

uskutečnění plánu má Česko vyplatit skoro 300% všech letos

vyplacených důchodů!

https://www.youtube.com/watch?v=fZaxXpwNCX8
https://www.youtube.com/watch?v=fZaxXpwNCX8
https://rmx.news/poland/union-between-poland-and-ukraine-would-be-2nd-largest-state-in-europe-feature-most-powerful-military-argues-foreign-policy-magazine/
https://twitter.com/brussels_report/status/1632799852227702791
https://twitter.com/brussels_report/status/1632799852227702791
https://www.martenscentre.eu/who-we-are/
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Autor plánu Daniel Roháč je bruselský spolupracovník Mikuláše

Dzurindy, a zároveň starší poradce American Enterprise Institute se

sídlem ve Washingtonu. Plán: Je čas znovu oživit Polsko-litevský

stát publikoval washingtonský časopis Foreign Policy, jako pohled

odborníka na aktuální záležitosti.

Plán evidentně vychází z tzv. Pilsudského plánu Intermarium, podle

kterého měl pod dominancí Varšavy vzniknout jednotný stát

zahrnující Skandinávské, Pobaltské, Balkánské, Středoevropské státy

a Ukrajinu, Bělorusko a části Ruska. Plán měl několik podob. Viz

třeba  Mapa Pilsudského plánu z roku 1921!

Pilsudského plán dokonce předpokládal, že pomocí tzv. Hnutí

Prometheus bude vnitřně rozloženo Rusko, a jeho okrajové části

budou připojeny k polské říši Intermarium, a k japonskému císařství.

Pilsudski za dobu své vlády v Polsku konal pravidelné tajné

https://en.wikipedia.org/wiki/American_Enterprise_Institute
https://foreignpolicy.com/2023/03/26/its-time-to-bring-back-the-polish-lithuanian-union/?tpcc=onboarding_trending
https://foreignpolicy.com/
https://pl.wikipedia.org/wiki/Mi%C4%99dzymorze_(polityka)
https://en.wikipedia.org/wiki/Prometheism#cite_note-5
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konference na nejvyšší úrovni, na

kterých se sjednocoval postup

všech podvratných elementů proti

Rusku a SSSR.

Plán Akce Prometheus byl

Pilsudským projednán s

Japonskem už v roce 1904! Proti

plánu Akce Prometheus a plánu

Intermarium aktivně působila i

prvorepubliková československá tajná služba. Ta připravovala, cvičila

a materiálně podporovala diverzní skupiny banderovců z organizace

OUN. Těmito podvratnými akcemi banderovců proti Polsku se

Československu, Litvě a Německu podařilo vyvolat rozsáhlé represe

polské armády proti Ukrajincům, v jejich důsledku pak rozsáhlé

národnostní nepokoje na Ukrajině, a nedostatek finančních zdrojů na

podvratnou akci Prométheus.

Po smrtí Pilsudského byly myšlenky na ovládnutí ruských území

pomocí diverzí, a na anexi Československa, Litvy a částí Německa

opuštěny, a nahrazeny značně menším tzv. Plánem Josefa Becka na

rozbití Československa, a anexi částí jeho území Maďarskem,

Německem a Polskem. Cílem plánu polského ministra zahraničí

Becka, bylo získat společnou hranici s Maďarskem a Rumunskem, a

vytvořit společnou alianci, či federaci. Aby svůj plán Beck uskutečnil

neustále odmítal všechny československé, francouzské i sovětské

návrhy na společnou alianci proti Hitlerovi.

Mimořádně zajímavý je polský záznam schůzky Churchill-Beck z

roku 1937. Beck k němu vlastní rukou napsal, že Churchill žije jen ve

vzpomínkách na minulost, a naivně si myslí, že současné Rusko

(SSSR) představuje nějakou protiváhu hitlerovskému Německu,

která by ho mohla porazit! Ihned po schůzce s Churchillem se začal

paktovat s Göringem, Goebbelsem a Mussolinim, aby rozbil

Československo. Po Mnichově se cítil hluboce uražen, že nedostal

tolik Československého území, kolik si přál. Velmocenské hry

https://cs.wikipedia.org/wiki/J%C3%B3zef_Pi%C5%82sudski
https://pl.wikipedia.org/wiki/J%C3%B3zef_Beck#CITEREFBeck1951
https://pl.wikipedia.org/wiki/J%C3%B3zef_Beck#CITEREFBeck1951
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Pilsudského a Becka od první světové do druhé světové války

vyvolávaly smích mezi hlavními představiteli Francie i Anglie.

Francouzští ministři zahraničí s oblibou bavili shromážděné

diplomaty slovy: “Velmoci jsou už všechny. Můžeme začít jednat.”. A

to vždy, když do místnosti dorazil polský diplomat. 

Tzv. Roháčův plán na vznik Polsko-Ukrajinské Unie je otevřeně

namířen proti Německu a Francii jako hlavním mocnostem Evropy, a

klade si veřejně za cíl, přenést mocenské centrum Evropy do Varšavy.

Podle plánu by se díky náhlému spojení Polska a Ukrajiny v jeden

stát měla Ukrajina dostat do EU i NATO zadními dvířky. Podle plánu

by tak Paříž, Brusel a Berlín, stejně jako ostatní země EU byly

zbaveny možnosti vstup Ukrajiny do aliancí prodlužovat, a byly by

donuceny zaplatit Ukrajině adekvátní sumu, jakou muselo Německo

zaplatit za začlenění NDR do jednotného státu. Tato suma by díky

ekonomické zaostalosti, zničení válkou a velikosti populace a státních

dluhů Ukrajiny byla mnohonásobně vyšší. Otevřeně se tak plánuje, že

všechny země EU a jejich obyvatelé budou nuceny zaplatit Polsku a

Ukrajině několik bilionů dolarů! Pro představu Německo do

východní EU přetransformovalo 2 biliony USD. Na větší Ukrajinu

může jít až 4 biliony USD. Podíl Česka na platbách by podle zvyklosti

byl 2% a Slovenska 1%. Česko by tak na uskutečnění plánu muselo

zaplatit 2 biliony korun, a to představuje skoro 300% všech letos v

Česku vyplacených důchodů!

Tzv. Roháčův plán velmi dobře odhaluje skutečný cíl politiky USA

uskutečňované tzv. Iniciativou Trojmoří. 22. června ministr zahraničí

USA Blinken řekl: Spojené státy investovaly do úspěchu tohoto úsilí

od prvního dne, protože víme, že mezinárodní řád založený na

pravidlech je silnější s integrovanější, prosperující a demokratičtější

střední a východní Evropou. Roháč ve svém plánu zdůrazňuje, že

odchodem Británie z EU se moc v Bruselu dostala do rukou Německa

a Francie, a že úspěch Roháčova plánu bude znamenat eliminaci

dominance Berlína a Paříže nad EU. USA se tak snaží nejen Evropu

pomocí plánu IRA zbavit prosperujících průmyslových odvětví a

https://foreignpolicy.com/2023/03/26/its-time-to-bring-back-the-polish-lithuanian-union/?tpcc=onboarding_trending
https://ceskeduchody.cz/zpravy/vydaje-na-duchody-rostou-o-desitky-miliard-korun-system-je-uz-letos-ve-vyrazne-ztrate
https://www.state.gov/three-seas-initiative-summit/
https://rmx.news/poland/union-between-poland-and-ukraine-would-be-2nd-largest-state-in-europe-feature-most-powerful-military-argues-foreign-policy-magazine/
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nejlépe placených míst, ale pomocí plánu Trojmoří a Roháčova

plánu, zbavit země západní Evropy posledního zbytku jejich

velmocenského a ekonomického postavení. Polsko-Ukrajinská Unie

se má stát novým četníkem západní i východní Evropy, a tyto

budoucí kolonie mají za své podřízené ekonomické a politické

postavení ještě zaplatit biliony dolarů. Tandem Roháč-Dzurinda tak

jistě vstoupí do dějin stejně neslavně jako se to podařilo jejich

předchůdcům Pilsudskému a Beckovi, kteří svou spoluprací s

hitlerovským Německem umožnili úspěšnou nacistickou agresi proti

Československu, a zničili tak československou státní suverenitu. 

Jakou roli v plánu hrají Fiala a jeho věrní je zřejmé z těchto údajů.

Fialova vláda plánuje ukončit v Česku používání uhlí v roce 2033.

Česko tak bude mít drahou energii, protože Fiala chce nechat

odstavit uhelné elektrárny, ačkoli pro ně máme ještě dostatek uhlí na

skoro 20 let. Polsko své uhelné elektrárny odstavovat nemusí, a tak

bude mít dostatek levné energie.

Fiala své kroky zdůvodňuje nutností neprodukovat CO2! Zajímavé.

USA produkují 1,61 násobek CO2 na hlavu Američana, než produkuje

Česko na hlavu Čecha. Češi mají podle plánu Fialy odstavit do roku

2033 všechny své uhelné elektrárny, kdežto USA podle oficiálních

vládních dokumentů plánují odstavit jen 25% svých uhelných

elektráren, a to jen proto, že jsou staré, a jejich oprava by byla

neekonomická. Fialovo nařízení tak dokonale zapadá do Roháčova

plánu podřídit ekonomicky i politicky Evropu Polsko-Ukrajinské

Unii. Zatímco USA, Polsko a Ukrajina mají mít dostatek levné

elektřiny, západní Evropa a Česko ne! Bez dostatku levné elektřiny

není průmysl, a ani nemohou vznikat nová datová centra, která by

zaměstnala mladé lidi, a dala jim dobře placenou práci. Komu se to

hodí USA, Polsku a Ukrajině! Český premiér má hájit české zájmy! A

ty Roháčův plán rozhodně nepředstavuje, stejně tak jako je

nepředstavovaly ani plány Pilsudského, Becka, a iniciativa Trojmoří!

Kam se ubírá svět je přitom jasné z těchto nejnovějších zpráv:

https://www.parlamentnilisty.cz/politika/vlada/-Tak-konci-Fialova-pohadka-Elektrina-Kde-budeme-diky-EU-Secteno-733348
https://twitter.com/NovaUhli/status/1640178563059154945/photo/1
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/vlada/-Tak-konci-Fialova-pohadka-Elektrina-Kde-budeme-diky-EU-Secteno-733348
https://www.eia.gov/todayinenergy/detail.php?id=54559
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1. USA uzavřely minulý týden investiční dohodu s Libyí. Firma

Honeywell tam postaví novou rafinerii, která bude denně

produkovat 1,1 milionu litrů nafty, 1,4 milionu litrů benzínu, a

dále pak LPG a letecké palivo. Pro srovnání jedná se zhruba o

polovinu denní produkce celého Slovnaftu. Jak vidíte v EU se má

produkce benzínu a nafty z ropy zakázat stejně jako spalování

plynu. Ale USA v zájmu záchrany planety investují do libyjské

produkce!

2. Čína tento týden uzavřela investiční dohodu s Egyptem a postaví

tam dvě obří ocelárny na produkci ocelových trubek. Ocelárny za

2 miliardy USD vytvoří tisíce pracovních příležitostí a Egypt se

stane hlavním producentem ocelových potrubí pro Střední a

Blízký východ, Afriku, a bude dokonce vyvážet trubky do Evropy.

Českým válcovnám trub Chomutov tak vznikne díky Fialovým

cenám energií nebezpečná konkurence! Egyptská cena za 1KWh

elektřiny je 0,74 CZK, česká je 5,93 CZK! Jak jsme už

informovaly, šéf Volkswagenu řekl: Podnikat se vyplatí jen v

zemích s levnou elektřinou!

3. Čína tento týden uzavřela investiční dohodu se Zimbabwe na

stavbu plovoucí solární elektrárny na přehradě Kariba za 1

miliardu USD. Celkový výkon má být 1 000 MW, což se rovná

výkonu jednoho bloku JE Temelín! Než se Fiala vzpamatuje a

jeho úředníci vymyslí novou energetickou koncepci, nezbude v

Česku žádná elektrárna, a Číňané, Rusové a USA elektrifikují i

poslední africkou vesnici!

4. Prezident-Generál místo toho, aby Fialovi vytahal uši, vysvětlil

mu, že už není čas na žádné úřednické průtahy, ale je třeba

rychle jednat, než nám celý svět uteče, tak raději plánuje sfárat

do dolu, a jezdit po republice neformálně na motorce. Je třeba,

aby mu někdo připomenul, že není filmová celebrita, ale nejvyšší

představitel státu uprostřed jeho obrovské existenční krize! 

Je středa 29. března 04.22 a víc se do dnešní analýzy už nevejde.

Všem Vám děkuji za pomoc, dary i nápady. Já mobilizaci finančních

příspěvků vyhlásit nemůžu, ale můžu Vám poděkovat, že díky Vám

https://t.me/africaintel/2575
https://petrol.cz/aktuality/skupina-slovnaft-ukoncila-treti-kvartal-s-mirnou-ztratou-4578
https://t.me/africaintel/2597
https://vtchomutov.com/#about-us
https://www.globalpetrolprices.com/Egypt/electricity_prices/
https://www.usetreno.cz/energie-elektrina/cena-za-1-kwh/
https://t.me/africaintel/2591
https://en.wikipedia.org/wiki/Kariba_Dam
https://www.seznamzpravy.cz/clanek/ekonomika-firmy-byznys-zachrana-podnikani-firem-cim-budeme-svitit-v-roce-2050-cesko-musi-splnit-cile-ktere-se-ale-vylucuji-228452
https://www.irozhlas.cz/zpravy-domov/petr-pavel-cesty-do-kraju-moravskoslezsky-kraj_2303260500_jgr
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stále ještě můžeme pokračovat v našich analýzách. A děkovat je

myslím si vždy lepší, než mobilizovat, ale současní politici to bohužel

vidí opačně. Tak se mějte a staňte se novými a lepšími politiky. Už je

nejvyšší čas, na výměnu těch starých. Mail, kdyby se hodil:

kpv0249@gmail.com. A připomínám, že jsem také absolventem VPA

KG, tak si na mne dejte pozor!

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás

informovat! Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme

správně rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o

všech! Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho

podporujeme, jde pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe.

Děkujeme, že naše pořady sledujete a naše články čtěte. Naši

činnost můžete podpořit darem na účet 2601593605/2010, IBAN

CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby

prosím označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou

volné a v kontextu

 

Viceprezident centrální banky EU, ECB, Luis de Guindo  tuto sobotu

25. března vytroubil do světa, že bruselští Eurokrati plánují ještě

další 2 roky udržovat vysokou inflaci, drahé hypotéky, vysoké ceny

potravin a energií, a to proto, aby byli zachráněni západní bankéři

před krachem. Inflace a drahota se tak podle de Guindo mají vrátit

na obvyklou úroveň okolo 2% až v horizontu dvou let, tedy kolem

poloviny roku 2025. Klíčová otázka zní, proč bankéř de Guindo

plánuje v Evropě neustálou drahotu. A budete překvapeni, co v

dnešní analýze dokážeme, že mají v Bruselu i ve fialové vládě zase

mazaného za lubem!

Bankéř De Guindo je blahořečený  člen vatikánské elitní  Prelatury

Svatého Kříže a Božího díla.  Od roku 2006, až do krachu v roce

2008, řídil, (CEO), operace nechvalně známé banky Lehman

Brothers, jejíž krach byl spouštěcím mechanismem poslední

hospodářské krize 2008-2013. Za krach finančních operací, které ve

https://www.ansa.it/sito/notizie/economia/2023/03/26/bce-guindos-finito-tempo-tassi-negativi-incertezza-alta_bb993bf4-23c0-4233-92ed-767ae56a37d5.html
https://www.statista.com/statistics/369876/inflation-rate-in-czech-republic/
https://en.wikipedia.org/wiki/Beatification
https://la.wikipedia.org/wiki/Opus_Dei
https://www.bbc.com/news/world-europe-16295059
https://www.rte.ie/news/business/2011/1221/310181-spain/
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Španělsku vyvolaly 21% nezaměstnanost, Řecko uvrhly do bídy, a v

Česku vyvolaly dramatický pokles porodnosti a životní úrovně, byl de

Guindo Vatikánem v roce 2014 blahořečen, a Bruselem povýšen. A

nyní vykonává funkci zástupce nejvyšší bankéřky Evropy Christine la

Garde. Brusel tak opět povolal Kozla, aby se stal Zahradníkem!

Nebylo to však náhodou. 

Ani v Česku se nic neděje náhodou. V souvislosti s plánem de Guindo

na léta trvající drahotu, spustil tuto sobotu Petr Fiala společně s

médiem Český rozhlas kampaň. Ta má nehorázným způsobem

oblbnout všechny české občany, aby uvěřili, že se fialové vládě

podařilo zvítězit v Bruselu a zachránit, jak českou výrobu aut na

spalovací motor, tak provoz aut na spalovací motor po českých

silnicích.

De Guidó je čelným představitelem konzervativního katolicismu.

Petr Fiala bývá také nějakou náhodou obviňován, že je

představitelem konzervativního katolicismu. Petr Fiala je ovšem

mazanější. V jeho případě katolicismus není politicky

manifestovaný, byť se jím nijak netají. Má u něj podobu

všeprostupující konzervativní ideologie spíše než nějaké nábožensky

motivované politické taktiky. Sám Petr Fiala, který je akademickým

odborníkem na katolický konzervativismus, si už ve druhé polovině

devadesátých let správně spočítal, že katolický konzervativismus

starého rakouského typu, se kterým spojil své kroky v ranné

porevoluční éře, nemá v Česku perspektivu. Petr Fiala nejen vědecky

předpověděl pád KDÚ-ČSL pod 5% volební úrovně, a historie mu

dala za pravdu, ale i poupravil svoji konzervativní orientaci, a začal se

veřejně prezentovat jako typově spíše britský, a nebo anglosaský

konzervativec. Nastal tak v Česku opravdu legrační paradox –

zastánce konzervativních myšlenek, dovolávající se dokonce

Thatcherové a Reagana, se spojil s progresivními kulturními

revolucionáři z TOP-09, STAN a Piráty, a začal tuto sobotu hlásat

jejich do očí bijící nesmysly. 

https://en.wikipedia.org/wiki/Christine_Lagarde
https://cesky.radio.cz/premier-uvital-dohodu-s-ek-ohledne-budoucnosti-aut-se-spalovacimi-motory-8778547
https://blisty.cz/art/64567-nadejny-zachrance-ods-a-sudetske-panevropy.html?fbclid=IwAR3jqY8nfs_Rd3vH0tBGhAfj486kRBO1UBQzzf_ipdB-hjc7YqgMsOhYJD4
http://www.listy.cz/archiv.php?cislo=213&clanek=032108
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Fiala-ODS-Konzervatismus-jako-nonkonformni-postoj-352803
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Petra Fiala a jeho věrní se zděsili vidiny národního povstání

automobilistů a zaměstnanců automobilového průmyslu, a tak začali

v sobotu mystifikovat, že díky jejich rozhodnému vítězství v Bruselu,

nebudou ani chudší občané ohroženi nedostupností především

malých aut na spalovací motory. Přitom opak je pravdou!

Moderní malé auto poháněné spalovacím motorem, které ODS nyní

slibuje každému Čechovi, bude muset jako palivo podle schválených

bruselských podmínek používat výlučně tzv. syntetické e-palivo. Na

100 km cesty bude potřebovat 3,75 kg e-paliva. Toto E-palivo se musí

vyrábět v úplně nových rafineriích, které ještě v průmyslovém

měřítku neexistují. Na zabezpečení provozu všech budoucích ODS

naslibovaných nových malých aut na spalovací motory bude třeba v

Česku postavit nové e-reaktory za nejméně 325 miliard korun, a i tak

budou tyto e-reaktory svou produkcí zabezpečovat jen 100 km jízdy

na každé malé auto měsíčně! 

Bankéři od de Guindo už spočítali i kolik bude třeba zaplatit za 1 litr

nového e-paliva – 96 CZK. Na 100 km jízdy malého auta velikosti

Citigo tak bude třeba nakoupit 5 litrů za 480 CZK.  Babiš v sobotu

oznámil, že současná cena e-paliva je 235 CZK za litr, a tak by bylo

třeba nakoupit na 100 km jízdy nejméně 5 litrů za 1175 CZK. Ať už

bude platit Babišova, a nebo de Guindova cena, průměrný Čech se už

autem nesveze. Sliby ODS dopadají vždy stejně. Tak jak slibovala při

privatizaci, že každý Čech se stane bohatým akcionářem, tak teď

slibuje, že každý Čech bude jezdit malým autem na spalovací motor.

Jak to dopadne je jasné. Pár boháčů nechutně zbohatne, a zbytek

národa bude sprostě ožebračen. 

Ačkoli je e-palivo po chemické stránce totožné s naftou i benzínem, je

úplně jinak vyrobeno. Aby nebylo možné bruselské nařízení o

používání drahých e-paliv zneužít a jezdit na obyčejnou levnou naftu

a benzín, bude muset být do každého auta namontován bezpečnostní

řídící systém, který pozná rozdíl mezi e-benzínem a benzínem, a e-

https://twitter.com/P_Fiala/status/1639644606911455233
https://cesky.radio.cz/premier-uvital-dohodu-s-ek-ohledne-budoucnosti-aut-se-spalovacimi-motory-8778547
https://cincodias.elpais.com/companias/2023-03-26/capture-co2-del-aire-y-mezclelo-con-hidrogeno-bienvenido-a-la-gasolina-del-futuro.html
https://www.novinky.cz/clanek/auto-v-cesku-je-6425-milionu-aut-prumerne-stari-se-priblizilo-16-letum-40420850
https://cincodias.elpais.com/companias/2023-03-26/capture-co2-del-aire-y-mezclelo-con-hidrogeno-bienvenido-a-la-gasolina-del-futuro.html
https://cesky.radio.cz/premier-uvital-dohodu-s-ek-ohledne-budoucnosti-aut-se-spalovacimi-motory-8778547
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naftou a naftou, a okamžitě se vypne, bude-li ho řidič chtít napálit

starým palivem. Auto s vypnutým bezpečnostním systémem se nesmí

dokázat pohybovat!

Nová e-paliva budou potřebovat pro svou výrobu složitou

infrastrukturu. Na jejím začátku budou po Evropě rozmístěny

miliony lapačů CO2 ze vzduchu. Ty budou poháněny elektřinou z

větrníků a solárů a vyrobí čistý uhlík C lapený ze vzduchu. Podle

plánů bankéřů od de Guindo budou v Ázerbájdžánu, Maroku, Alžíru

a v Saudské Arábii vybudovány reaktory na těžení vodíku H z mořské

vody. Tyto reaktory budou poháněny elektřinou z masivních

solárních elektráren. Získaný vodík H se pomocí nových potrubí

přemístí do Evropy a zde se v nových reaktorech smíchá s polapeným

uhlíkem C, celá reakce bude poháněna výlučně větrnými a

slunečními energiemi. Konečný produkt bude e-benzín a e-nafta,

která se od benzínu a nafty bude lišit jedině tím, že všechen uhlík C

nebude pocházet z ropy, ale ze vzduchu. A tudíž, když jej motor

automobilu spálí, do ovzduší se vyloučí jen tolik CO2, kolik se před

tím ze vzduchu lapilo. 

Na Bruselských papírech to vypadá jako báječné řešení, které má

jediný háček. Nikdo neumí vysvětlit kolik bilionů EUR bude stát

postavit všechny lapače, reaktory, soláry, větrníky, potrubí a čidla, a

kolik bude stát litr nového e-paliva. Všichni vědí, že to bude tak

drahé, že to ani nikdo neumí spočítat. 

Protože Brusel celé tohle šílenství slíbil dotovat, už loni se spojili

ropní giganti ze Saudské Arábie, Francie, Británie a Španělska do

konsorcia, a ve Španělském Bilbau, de Guindo je Španěl, už za

evropské peníze připravují výstavbu první sítě reaktorů na e-paliva.

Celkem tam za 2,6 miliardy CZK má vzniknout komplex, který vyrobí

ročně palivo zajišťující provoz 46 000 malých osobních aut, ovšem za

předpokladu, že každé z těchto aut najede průměrně  jen 100 km

měsíčně. Aby každé osobní auto v Evropě mohlo najet měsíčně aspoň

100 km na jediná povolená e-paliva, jak prosadil Fiala v Bruselu,

bude třeba v Evropě investovat 572 miliard EUR, (14 300 bilionů

https://fuelcellsworks.com/news/eu-commissioner-azerbaijan-has-potential-to-become-exporter-of-renewables-and-hydrogen-to-eu/
https://ec.europa.eu/eurostat/statistics-explained/index.php?title=Passenger_cars_in_the_EU
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CZK), do produkce E-paliv. Protože žádný normální bankéř nepůjčí

své peníze na projekt, který má v plánu vyrábět litr benzínu, nebo

nafty za 96 CZK, protože nikdo normální si takovou naftu ani benzín

nebude moci dovolit koupit, tak je třeba tisknout nekryté miliardy,

rozpoutat inflaci, zdražit potraviny, energie, a kde co, jen aby státům

a Bruselu od občanů plynuly vysoké daně a mohly tak dotovat tento

nejnovější fialový evropský nesmysl. 

Podle organizace Transport & Environment’s  bude plán na e-paliva,

se kterým se Fiala vychloubá, znamenat, že každý rok Evropa díky

náhradě klasické nafty a benzínu e-palivy vypustí do ovzduší navíc

160 tisíc tun prudce jedovatého karcinogenního plynu NO2 a dalších

mutagenů. Podle organizace T&E není ekonomicky reálné současně

financovat výstavbu infrastruktury pro produkci elektromobilů a

zároveň financovat infrastrukturu pro produkci e-paliv. Německý

tlak na e-paliva je pravděpodobně způsoben pochopením

skutečnosti, že díky čínskému monopolu na produkci lithia a dalších

vzácných minerálů, a existenci US miliardových dotací IRA na

podporu rozvoje a výroby elektromobilů v USA, nemá EU šanci

konkurovat na tomto trhu svými elektromobily. Auta na e-paliva

nepotřebují miliony tun lithia, a je to technologie, ve které má EU

mírný náskok. Ekonomicky nedává žádný smysl stejně jako

elektromobilita. Podle organizace T&E by litr e-paliva stál nejméně

70 CZK, ale cena by značně závisela na vývoji ceny elektřiny,

protože výroba e-paliv je na ní extrémně závislá. Přemrštěné

náklady na syntetické palivo, by byly v dosahu pouze těch

nejbohatších. 

Plán bankéře de Guindo na léta trvající drahotu, a plán profesora

Fialy na malá auta na e-paliva do každé české rodiny, se kterými

nikdo nebude moci kvůli ceně e-paliv jezdit, a plány na

elektromobily, jsou součástí křížového tažení všech bruselských

kulturních revolucionářů proti životní úrovni všech obyčejných

Evropanů. Povedou jen ke zvyšování státního dluhu, a výprodeji

posledního státního majetku České republiky do rukou západních

https://www.transportenvironment.org/about-us/national-offices/
https://cincodias.elpais.com/companias/2023-03-22/llenar-un-coche-con-combustible-sintetico-tendra-un-coste-medio-de-210-euros-por-deposito.html
https://cs.wikipedia.org/wiki/Oxid_dusi%C4%8Dit%C3%BD
https://www.transportenvironment.org/about-us/national-offices/
https://www.transportenvironment.org/about-us/national-offices/
https://www.transportenvironment.org/about-us/national-offices/
https://www.transportenvironment.org/about-us/national-offices/
https://cincodias.elpais.com/companias/2023-03-22/llenar-un-coche-con-combustible-sintetico-tendra-un-coste-medio-de-210-euros-por-deposito.html
https://cincodias.elpais.com/companias/2023-03-26/capture-co2-del-aire-y-mezclelo-con-hidrogeno-bienvenido-a-la-gasolina-del-futuro.html
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Spalovaci-motory-Fiala-se-radoval-jenze-pak-733185
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investorů. O tom na kolik miliard CZK odhadl nedávno v písemném

dokumentu US Deep State veškerý zbylý český státní majetek, a proč

tak učinil, si budeme dnes 27.března v 19.30 povídat na tomto kanále

YouTube, stejně jako o dalším vývoji války na Ukrajině. Těším se na

Vaše otázky. 

Vodíková potrubí vedená z Afriky a Střední Asie do Evropy budou

mít problém, protože procházejí oblastí častých zemětřesení. Evropa

protkaná potrubím plným vodíku se stane rájem pro teroristy.

Všichni si pamatují tuto fotku vzducholodi Hindenburg, jak reaguje

vodík, když do něj vletí jiskra, nebo v okolí udeří blesk. Podle

nejnovějšího tvrzení USA už Putin málem svými agenty s falešnou

identitou úspěšně infiltroval dokonce i haagský tribunál, který na něj

vydal zatykač. Agent měl prý za úkol, zjistit, co si píší v Haagu mezi

sebou za maily. Když dokáže Putin infiltrovat agenty do Haagu,

dokážou jeho agenti určitě najít vodíkové potrubí a škrtnout u něj

sirkou, když jim to dá za úkol. Podle Tonyho Ingessona, profesora

politologie a zpravodajské analýzy na švédské univerzitě v Lundu se

západní země v posledních letech dopustily strategické zpravodajské

chyby tím, že začaly vyhošťovat ruské diplomaty ze svého území.

Rusko na oplátku vyhostilo jejich diplomaty. A výsledkem je podle

profesora Ingessona situace, že nyní nikdo na Západě nemá dostatek

zpravodajských informací z Ruska, protože západní diplomatické

ambasády byly zpravodajské platformy v Rusku. Rusové, kteří na

oplátku vyhostili západní diplomaty, tak dosáhly stavu, že už nikdo

na Západě nemá dostatek informací o tom, co se v Rusku děje.

Naopak Rusové, kteří sice používají agenty – diplomaty, hlavně

používají tisíce informátorů a agentů infiltrátorů s falešnou identitou.

Paradoxně, tak vyhošťování ruských diplomatů vede k jedinému –

Západ ztrácí informace, ale Putin ne, protože používá infiltrátory.

Jak přiznal bývalý estonský velvyslanec v Rusku Leidre, situace už

došla tak daleko, že pobaltské země už nemají díky své politice

vyhošťování ruských diplomatů oplátkou v Rusku žádné diplomaty,

kteří by řídili špionážní operace, a tak nemají z Ruska žádné

informace. V čele Česka stojí proškolený rozvědčík, je tak zajímavé,

https://www.youtube.com/watch?v=fZaxXpwNCX8
https://www.theguardian.com/world/2023/mar/26/us-indicts-alleged-russian-spy-sergey-cherkasov-who-tried-to-infiltrate-icc-in-the-hague
https://www.politico.eu/article/russia-diplomatic-clash-europe-flares-estonia-ukraine-war/
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proč vyhošťujeme ruské diplomaty, když je to podle profesora

švédské špionáže tak nevýhodné, a na Putinovy agenty to nemá

žádný vliv. 

Je pondělí 27. března 03.41 a víc se do dnešní analýzy už nevejde.

Všem Vám děkuji za pomoc, dary i nápady. Já mobilizaci finančních

příspěvků vyhlásit nemůžu, ale můžu Vám poděkovat, že díky Vám

stále ještě můžeme pokračovat v našich analýzách. A děkovat je

myslím si vždy lepší, než mobilizovat, ale současní politici to bohužel

vidí opačně. Tak se mějte a staňte se novými a lepšími politiky. Už je

nejvyšší čas, na výměnu těch starých. Mail, kdyby se hodil:

kpv0249@gmail.com. A připomínám, že jsem také absolventem VPA

KG, tak si na mne dejte pozor!

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás

informovat! Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme

správně rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o

všech! Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho

podporujeme, jde pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe.

Děkujeme, že naše pořady sledujete a naše články čtěte. Naši

činnost můžete podpořit darem na účet 2601593605/2010, IBAN

CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby

prosím označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou

volné a v kontextu
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